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O d meseca maja dalje v naših 
poslovalnicah na zalogi odličen 
originalni skandinavski 
premaz za les _  —Z a d r u g a  m o z i r j e
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www.zkz-mozirje.com

Bondex z lakom 0,75 I - 
Bondex z lakom 5 I - 
Bondex brez laka 0,75 I 
Bondex brez laka 5 I -

Mat in satin (sijaj)

V niansah:
prozorni, bor, hrast, oreh

N a voljo so  tudi ekološki Bondex premazi na vodni o sn ov i

Premaze Bondex dobite v naših poslovalnicah:

Železnina Gornji Grad, Attemsov trg 8, G. Grad ....
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K A M I N I  B A Z E N I
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KMETIJSKA ZADRUGA 
ŠALEŠKA DOLINA z.0.0., Šoštanj

Inform acije:
- KT Šm artno ob Paki

896  52 52 ali 051 317 024
- TPC Šoštanj

898 49  88  ali 031 359 069
- KT Velenje
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U S H

KNJIŽNICA
C £ tM SAŠA?

Vse kaže, da vladna ekipa Boruta Pahorja us
tanavljanja pokrajin vendarle ne bo odlagala do 
izteka mandata, kakor so spričo gospodarske in 
finančne krize predvidevali nekateri politični anal
itiki. Če lahko sodimo po izjavah premierja na 
nedavnem vseslovenskem srečanju županov na 
Brdu pri Kranju, bomo nov predlog delitve Slove
nije dočakali že jeseni. Če bo šlo vse po načrtih, 
naj bi že prihodnje leto, hkrati z lokalnimi volitva
mi, imeli tudi volitve v pokrajinske organe.

Nič novega, boste rekli, saj se je lanskoletna 
polemika okrog pokrajin komajda dobro polegla, 
toda razlika je bistvena: namesto štirinajstih, ko
likor jih je predlagala prejšnja vladna koalicija, 
sedanja oblast predlaga najmanj tri do največ 
osem pokrajin. Takšno stališče imajo menda tudi 
strokovnjaki v vladnem strateškem svetu za de
centralizacijo, vladna služba za lokalno samou
pravo in regionalno politiko pa seje zaradi tega 
odločila za izdelavo simulacije, s katero želi preiz
kusiti dva možna modela.

Prvi model predvideva zgolj tri pokrajine (Štajer
sko, Kranjsko in Primorsko), ima pa tudi podvar- 
ianto, po kateri bi Ljubljana dobila poseben sta
tus glavnega mesta. Uveljavitev drugega mode
la bi pomenila razdelitev Slovenije na šest do 
osem pokrajin, pri čemer bi sedanja Savinjska 
statistična regija verjetno v obeh primerih dobila

status pokrajine. Kaj pa SAŠA?
Savinjsko-šaleške pokrajine po tem scenariju 

torej ne bo, čeprav lahko danes argumentirano 
ugotovimo, da regija SAŠA v neformalni obliki 
obstaja in funkcionira. Že res, da skušajo nekat
eri politiki in visoki javni uslužbenci to dejstvo ig
norirati, vendar ga povsem zanikati pač ne more
jo. Zgornja Savinjska dolina v SAŠA regiji nekaj 
pomeni, kako bo v veliko večji regiji oziroma pokra
jini, je veliko vprašanje.

Strinjam se, kar poudarjajo predstavniki vlade 
in tudi nekateri župani, da bo mogoče o predlogih 
resno razpravljati šele takrat, ko bo stroka defini
rala cilje, naloge in vire financiranja bodočih 
pokrajin, kakor tudi nabor njihovih ključnih orga- 
nizacijsko-upravnih nalog ter obveznosti. Pahor 
napoveduje, da bodo pokrajine »razvojno usmer
jene in bodo imele dovolj kadrovske in finančne 
moči, da bodo lahko izpolnile pričakovanja občin 
in državljanov«.

Od Savinjsko-šaleške pokrajine se bomo torej 
morali posloviti, še preden smo se uspeli dogovo
riti, kako se piše njena kratica: SAŠA ali SA-ŠA ali 
Sa-Ša ali Saša...
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VSESLOVENSKO SREČANJE ŽUPANOV NA BRDU PRI KRANJU

Ne le število pokrajin, pomembna je
učinkovitost

V kongresnem centru na Brdu pri Kranju je 13. maja 

potekalo vseslovensko srečanje županov. Sodelovala 

sta tudi predsednik vlade Borut Pahor in ministrica za 

lokalno samoupravo in regionalni razvoj mag. Zlata 

Ploštajner. Na srečanju so udeleženci med drugim gov

orili zlasti o aktivnostih vlade pri pripravi pokrajinske 

zakonodaje. Predsednik Pahorje dejal, daje oblikovan

je pokrajin ena od prioritetnih nalog vlade. O številu naj 

bi se odločalo kasneje.

Zgornjesavinjski volivci smo svoje 
mnenje o pokrajini, ki si jo želimo, 
izrazili že na lanskoletnem posve
tovalnem referendumu. Podpora 
regiji SAŠA je bila takrat dokaj vi
soka.

KAKŠNO VLOGO 
POKRAJINAM?

Decentralizacije države je pro
jekt, ki ga v Sloveniji načrtujemo že 
več let. Prejšnja vlada in tedanji 
minister dr. Ivan Žagarje na tem 
področju naredila precej, med dru
gim so bile leta 2006 sprejete us
tavne spremembe, ki omogočajo 
oblikovanje pokrajin. V minulem 
mandatu je prišlo do nesoglasja o 
številu in načinu financ iran ja  
pokrajin.

Premier Pahorje na srečanju žup
anov dejal, da mora biti vloga pokra
jin razvojno naravnana. Imeti mora
jo zadostne kadrovske in finančne 
vire, da bodo zmogle naloge in pris
tojnosti, ki bodo nanje prenesene z 
države, ter da bodo lahko partnerice 
pokrajinam v ostalih evropskih 
državah.

Najprej je treba določiti izhodišča, 
število pokrajin bomo določili kasne
je, je dejal Pahor. Po njegovem lan
ski predlog za 14 pokrajin ni naj
primernejši, saj bi prinesel preveliko 

■ drobitev potencialov.

VEČ VELJAVE STROKI
Na vladi razmišljajo o simulaciji 

dveh modelov, in sicer o treh ali o 
petih do največ osmih pokrajinah, to 
zagovarjajo tudi strokovnjaki. Kar je 
bilo do sedaj narejenega na po
dročju regionalizacije, naj bi posta
lo izhodišče, ki ga želijo dopolniti. Pri 
tem je pomemben tudi dialog s

stroko, je povedala ministrica Zlata 
Ploštajner. Ministrica pričakuje, da 
bo mogoče predlog pokrajinske za
konodaje vparlamentarno procedu
ro vložiti decembra.

Že pred srečanjem na Brdu pa se 
je na prvi seji sestal Strateški svet 
za decentralizacijo in regionaliza-

Mozirski župan Ivan 
Suhoveršnik meni, da bi bilo 
delovati in se dogovarjati v 

manjši pokrajini lažje
( fo to :  M L )

cijo. Svet bo za predsednika vlade 
oblikoval strateške usmeritve in 
strokovni okvir koncepta pokrajin. 
To bo osnova za nadaljnji dialog in 
politična usklajevanja vlade s 
strankami. Sledila bo še širša javna 
razprava.

Strateški svet sestavlja 17 stroko
vnjakov z različnih področij, ki so 
pomembna za pokrajinsko ureditev. 
Vodila jih bosta predsednik vlade 
Borut Pahor in kot njegova namest
nica ministrica Zlata Ploštajner.

Župan Mestne občine Velenje 
Srečko Meh: »Regija, ki bi 

segala od Avstrije do Hrvaške, 
se mi zdi prevelika.« ( fo to :  M L )

KAJ PRAVIJO NAŠI ŽUPANI?
Regionalizacija je nujno potrebna, 

pravi mozirski župan Ivan Suhover
šnik. Vprašanje je, koliko je sploh 
mogoče vplivati na število in s tem 
velikost pokrajin. Dobro bi bilo, če bi 
na našem območju imeli vsaj pokra
jino, ki bi bila enaka sedanji statis
tični celjski regiji, ta sega od Sotle do 
Rinke, čeprav imajo z njo nekateri 
slabe izkušnje.

Seveda seje treba ozirati na to, da

bo bodoča pokrajina res služila svo
jemu namenu. Sodelovanje v se
danji neformalni SAŠA regiji se je 
izkazalo za zelo učinkovito tako na 
ravni občin kot na ostalih nivojih. 
Delovati in dogovarjati bi se bilo v 
manjši pokrajini lažje.

Če upoštevamo dejstvo, da so 
povprečne plače v Upravni enoti 
Mozirje najnižje v državi, bo med 
Zgornjo Savinjsko dolino in razvit
imi občinam i v večji pokrajini 
precejšnja razlika, pravi mozirski 
župan.

Župan Mestne občine Velenje 
Srečko Meh je dejal, da se mu zdi 
nenehno dogovarjanje o pokraji
nah že nekoliko neresno. »To sem 
povedal tudi na srečanju županov 
na Brdu. Navsezadnje ni pomem
bno vprašanje, koliko pokrajin 
bomo imeli, pač pa kakšne pristo
jnosti bodo imele in kako bodo fi
nancirane.

Morda bi bilo pokrajine najlažje 
oblikovati okoli mestnih občin ali pa 
kot razvojne regije. Regija, ki bi seg
ala od Avstrije do Hrvaške, se mi zdi 
prevelika. Lani, ko je bilo aktualnih 
14 pokrajin, je vladajoča koalicija 
preprečila sprejetje zakona. V tem 
mandatu je ta v opoziciji in vprašan
je je, ali bo morebitni predlagan za
kon sedaj podprla.

Marija Lebar

( fo to :  M L )

J a k o b  P r e s e č n ik , p o sla n e c  v 
državnem  zboru:

»Drugi nivo oblasti je zelo pomem
ben. V Sloveniji imamo sorazmerno 
veliko občin. Nekatere med njimi so 
manjše in same nimajo dovolj 
kadrovskega potenciala na primer za 
prijave na različne razpise in učinkovi
to črpanje sredstev iz evropskih 
skladov. Tukaj bi lahko pokrajine veliko 
pripomogle.

Ni toliko pomembno, kakšno število 
regij se bo oblikovalo. Najpomembne
jše je, kakšne pristojnosti bodo dobile, 
da bodo učinkovit servis občanom. Na 
kakšen način bodo financirane in kat
eri denarjim bo pripadal. Seveda pa je 
pomemben tudi kadrovski potencial. 
Treba je torej prisluhniti tudi stroki.«

Marija Lebar



OBČINA NAZARJE

Letos poudarek razvoju Šmartnega ob Dreti
V občinskem prostorskem načrtu nazorske 

občine, ki je v postopku sprejemanja, je kot dru
go razvojno središče občine opredeljen kraj Šmar
tno ob Dreti. Da bi to kraj res lahko postal, poteka
jo razvojne aktivnosti na več področjih.

REKONSTRUKCIJA REGIONALNE CESTE 
Direkcija RS za ceste pripravlja načrte za rekon

strukcijo. Odkup potrebnih zemljišč bo opravilo 
prometno ministrstvo preko pooblaščenih podjet
ij. Ob sami izvedbi rekonstrukcije je predvidena 
tudi položitev vodov za kanalizacijo.

»Želimo si, da bodo lastniki zemljišč ob cesti 
pokazali zadostno mero soglasja, da se načrtova
ni projekt tudi izpelje. Izkušnje sosednje občine 
nam kažejo, da je zaradi nasprotovanja peščice 
lastnikov, od katerih se ni dalo pridobiti zemljišč, 
bila kljub izdelanim načrtom in zagotovljenim 
sredstvom na tej isti cesti rekonstrukcija 
odpovedana,« meni direktor nazorske občinske 
uprave Samo Begič.

OBNOVA CESTE ŠMARTNO-POKOPALIŠČE
Na razpisu ministrstva za kmetijslvo, gozdarstvo 

in prehrano za sofinanciranje obnove in razvoja 
vasi (ukrep 322) namerava občina Nazarje letos 
kandidirati s projektom rekonstrukcije ceste od sre
dišča Šmartnega do pokopališča. Od križišča v 
središču kraja do začetka pokopališča je predviden 
pločnik injavna razsvetljava. Nasproti pokopališča 
bodo urejeni parkirni prostori.

Občina je pridobila potrebne projektne pogoje, 
ki so podlaga za izdelavo načrtov. Ko bodo načrti 
izdelani, bo sledila prijava na omenjeni razpis. 

ZA GRADNJO REZERVIRANO OBMOČJE BIČ 
Projekt individualne gradnje,za katero je rezervi

rano območje Biča, je najpomembnejši od naš

tetih razvojnih načrtov. Gre za osem gradbenih 
parcel. Zagotoviti je namreč potrebno možnosti 
gradnje in priseljevanja mladih družin. Kot posl
edica odseljevanja se že nekaj časa kaže upad 
števila otrok v podružnični šoli. Prav zaradi upa
da števila prebivalstva lahko nastanejo še težave 
z delovanjem pošte, banka pa je že zavrnila 
postavitev bankomata, čeprav bi bil prostor zago
tovljen.

Leta 2008 so morali na občini zaradi težav pov
ezanih s pridobitvijo služnosti sosednjih lastnik
ov sprejeti dopolnitev odloka o lokacijskem načr
tu Bič. Na novo so bile načrtovane trase komunal
nih vodov, da se ne posega v zemljišča teh last
nikov. Občina je iz lastnih sredstev pričela izvaja
ti izravnalne ukrepe za povečanje poplavne var
nosti. V letu 2009 se ti ukrepi nadaljujejo in zak

ljučujejo po projektu.
PRITOŽBE LAHKO ZADRŽIJO RAZVOJ

Nazorska občina bo pridobila gradbeno do
voljenje za območje Bič v dveh fazah. Prva faza 
zajema ureditev komunalnih vodov znotraj lokac
ijskega načrta Bič. Dovoljenje izdaja Upravna 
enota Mozirje, izvajalec del pa bo z ureditvijo ob
močja lahko pričel po pravnomočnosti gradben
ega dovoljenja.

»Urejanje območja potem lahko zadržijo le 
morebitne pritožbe na izdano gradbeno dovoljen
je. Take pritožbe pa bi si po vseh izvedenih ak
tivnostih za poplavno varnost in drugih noben 
krajan ne smel privoščiti, ne da bi vsaj vtem delu 
na sebe prevzel odgovornost za onemogočanje 
razvoja kraja,« dodaja Samo Begič.

Marija Lebar

Dela za zagotavljanje poplavne varnosti v Šmartnem ob Dreti ( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

NOVA SLOVENIJA

Evrobus med Mozirjani
Volitve so gotovo preizkus za vsako stranko 

in pokazatelj pravilnosti oziroma nepravilnosti 
poti, po kateri hodi. Sedanja evro poslanca 
Ljudmila Novak in Lojze Peterle sta prepričana, 
da sta za Slovenijo in njene prebivalce veliko 
postorila. Od tod tudi ponovna odločitev Lojze
ta Peterleta, da se vnovič poteguje za sedež v 
Bruslju.

»V dosedanjih petih letih sem pridobil izredno 
dragocene izkušnje. Sedaj še bolje vem, kako 
evropska zveza deluje in kako pomemben je 
lahko vpliv vsakega poslanca na politiko in 
posamezne odločitve. Pokazateljje moj prispevek 
pri pocenitvi telefonije in pri mojem delu za 
zdravje,« so bile Peterletove besede. »Mislim, da 
lahko za Slovenijo še veliko naredim, zato je prav, 
da s tem nadaljujem,« je dodal poslanec pred 
odhodom evrobusa po ostalih zgornjesavinjskih 
krajih.

Benjamin Kanjir
Dr. Alenka Šverc in Lojze Peterle (levo) sta se sestala s člani stranke in podporniki

( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

V Mozirje je 15. maja pripeljal evrobus stranke 
Nsi. Člana liste stranke na prihajajočih volitvah v 
Evropski parlament dr. Alenka Šverc in Lojze Pe

terle sta se sestala s člani stranke in podporniki 
ter jim zagotovila dober uspeh na prihajajočem 
preizkusu.



POSVET DRUŠTEV SAVINJSKE REGIJE

Konkretni predlogi zn spremembe zakona
V četrtek, 14. maja, je v coni Arnovski gozd v 

Žalcu potekal posvet o težavah, s katerimi se 
društva srečujejo ob upoštevanju sedanjega za
kona o društvih. Posvetje bil za društva Savinjske 
statistične regije, organizirala sta ga zavod Ipak 
-  stičišče nevladnih organizacij in nevladna 
delovna skupina za sistemsko-pravni okvir.

Sedanji zakon o društvih je začel veljati leta
2006. V delovanje društev je prinesel kar precej 
sprememb, med drugim tudi strožje določbe 
glede delovanja vodstvenih organov, finančnega 
poročanja, odgovornosti predsednikov... Po treh 
letih se zaradi prilagajanja evropski zakonodaji 
zakon ponovno odpira. To pomeni, da lahko nev
ladne organizacije, predvsem društva sama, 
vplivajo na določila in spremenijo tista, ki v prak
si povzročajo največ težav.

Žal maloštevilni predstavniki društev, ki jih je 
sicer v naši statistični regiji okoli 2.750, so spre
govorili o tem, katere določbe je najteže spošto
vati oziroma katere povzročajo težave, ne prina
šajo pa pozitivnih učinkov. Tako so izpostavili pre
majhno povezanost in medsebojno informiranje 
med društvi v občinah, težave z izpolnjevanjem

Predstavnik Stičišča nevladnih organizacij 
pri zavodu IPAK dr. Vojko Strahovnik je 

pojasnil, da je vloga stičišča tako 
povezovalna kot informativna

( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

različnih obrazcev, materialno odgovornost 
predsednikov, pa tudi premajhno zanimanje 
medijev za delovanje društev. Pri tem je pred
stavnik Stičišča nevladnih organizacij pri zavodu 
IPAK dr. Vojko Strahovnik odgovoril, da je vloga 
stičišča tako povezovalna kot informativna, torej 
se društva lahko nanje obračajo z različnimi 
težavami.

Prisotni so imeli številne pripombe glede ra
zličnih določil davčne zakonodaje, ki tokrat ni bila 
osrednja tema. Menili so, da bi bilo treba priznati 
humanitarno, izobraževalno in vzgojno vlogo, kar 
je marsikje pretežni del nalog društva. Tu bi bile 
na mestu različne davčne olajšave. Prav tako so 
se pritoževali nad računi SAZAS-a, ki jih ta izdaja 
tudi za humanitarne prireditve lokalnega znača
ja, ne glede na to, če se izvajalci pisno odpovedo 
honorarju.

Društva, ki bi želela posredovati svoje pripombe 
glede zakona o društvih, naj se obrnejo na zavod 
IPAK. Koristne informacije pa najdete tudi na splet
ni strani www.cnvos.si. V maju bodo posveti z 
omenjeno tematiko potekali po vsej Sloveniji.

Marija Lebar

Cerkev je pripravljena na zamenjavo kritine in obnovo fasade ( fo to :  S te f i  S e m )

CERKEV SV. PRIMOŽA IN FELICIJANA V PRIMOŽU NAD LJUBNIM OB SAVINJI

Obnova fasade in strehe stekla gladko
V mesecu maju so se v Primožu nad Ljubn

im ob Savinji ključarji na lastno pobudo in ob 
vzpodbudi domačega župnika Martina Pušen
jaka lotili obnove cerkve sv. Primoža in Felici
jana. V enem dnevu so odstranili staro fasado 
in zidovje oprali. Ves odpadni material so 
odpeljali, zasuli jam o pred cerkvijo in utrdili 
cesto. Da je delo štirinajstih ljudi teklo tako

gladko, gre zahvala tudi vedremu vremenu.
Cerkev je sedaj pripravljena na zamenjavo kri

tine in nato še na obnovo fasade. Zvonik, ki je že 
bil obnovljen, pa bodo samo prebelili. Če bo 
možnost, bodo v notranjosti cerkve uredili še klopi. 
Vsaj del fasade bi radi dokončali do 9. junija. 
Takrat godujeta zavetnika cerkve in ob lepem vre
menu bo na ta dan maša v delno obnovljeni 
cerkvi. Mašo ob 11. uri bo ob somaševanju sošol
cev iz cele Slovenije in domačega župnika vodil 
koprski pomožni škof dr. Jurij Bizjak.

Cerkev sv. Primoža in Felicijana je bila posveče
na 1.1481. Ob 500-letnici je bila urejena le fasada 
na zvoniku in notranjost cerkve, leta 1988 pa so 
prekrili streho in zamenjali leseno konstrukcijo. 
Zadnje opravljeno delo v cerkvi je bila obnova 
orgel pred štirimi leti. Ljubenska fara šteje okrog 
1.800 ljudi in v njej so štiri cerkve. To je kar velik 
zalogaj za župnijo, saj so vsi ti sakralni objekti 
potrebni redne obnove in vzdrževanja ter ohran
janja pred propadom.

Štefi SemT l o v e n s k a  l j u d s k a  s t r a n k a  

Presečnik ponovno 
predsednik sveta 

stranke
V soboto, 16. maja, je bil v Krškem predčasni 

volilni kongres SLS. Z veliko večino glasovje post
al predsednik stranke Radovan Žerjav. Za pod
predsednika stranke so izvolili Olgo Franca in 
Franca Bogoviča.

Za mesto predsednika sveta stranke so se po
tegovali trije kandidati; poleg Jakoba Presečnika 
še Janez Remškar in Franc Kangler. V drugem 
krogu je bilo vodenje sveta stranke ponovno za
upano Presečniku, kije to funkcijo opravljal že do 
sedaj. Presečnik je tudi vodja poslanske skupine 
SLS.

Marija Lebar
s.__________________________________________________________________________________)



USTANOVILI SO NOVO AMD ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Prvi predsednik je postal Vinko Poličnik
Kljub številnim  n a p o ro m , ki jih vlagajo v  več

jo  prom etno varnost različni državni organi, in- 
stitucije, policija in del o rga niziran e  civilne 
d ru žb e , je  cestno prom etna varno st v  Sloven
iji in tudi v  Zgornji Savinjski dolini še vedno 
pereč problem . Ustanovitev novega A v to  m oto 
društva Zgornje Savinjske doline ( A M D  Z S D ) , 
ki je potekala v  s ob o to, 1 5 . m aja , v  M o zirju , je 
rezultat nujnosti, ozaveščenosti in interesa več 
po sa m e zniko v ter strokovnih s lu žb , da bi se v 
tej smeri stanje hitreje izboljševalo.

Prvi predsednik AMD ZSD je postal glavni 
pobudnik ustanovitve Vinko Poličnik iz Podvolov
ljeka, podpredsednik pa Rajko Pintar z Ljubne
ga ob Savinji. Ob prvem sestanku iniciativnega 
odbora 16. aprila so se predstavniki različnih 
društev, ustanov in strokovnjaki za področje 
cestnega prometa strinjali, da bi osrednje pove
zovalno društvo med članstvom na območju 
vseh občin Zgornje Savinjske doline lahko veliko 
pripomoglo k izboljševanju stanja prometne 
varnosti, dvigu tehnične kulture ter koriščenju 
pogojev in uslug, ki jih nudi Avto moto zveza Slov
enije (AMZS).

Na ustanovnem zboru konec prejšnjega ted
na v Mozirju je bilo slišati, da je iz te doline 
včlanjenih v AMZS kar 552 občanov v različ
na avto moto društva izven doline, predvsem 
zaradi prednosti, možnosti in koristi, ki sojih 
deležni člani. Priložnost, da se vsi ti prosto
voljno vključijo v novoustanovljeno AMD ZSD,

Delovno predsedstvo AMD ZSD ob podajanju programskih smernic za leto 2009, poroča 
Vinko Poličnik ( fo to :  M a r i ja  M ik la v c )

je zdaj tudi praktično zagotovljena. Sedeš 
AMD ZSD je v centru tehničnih pregledov A.M. 
Miklavc v Nizki.

Osrednje naloge društva, ki se bo povezovalo 
in sodelovalo s podobnimi društvi, zavodi, organ
izacijami, podjetji, šolskimi ustanovami, policijo, 
SPV-ji, občinami in drugimi, so v izvajanju preven
tive in vzgoje v cestnem prometu, moto športnih

aktivnostih, dvigovanju prometno tehnične kul
ture, izvajanju stalne službe v okviru AMZS - »po
moč na cesti«, predlaganju sprememb prometne 
zakonodaje ter konkretnih prometnih rešitev in 
drugo. AM D ZSD je s sprejemom statuta včlanjeno 
v AMZS kot 85. društvo v času, ko zveza aktivno 
praznuje 100-letnico delovanja.

Jože Miklavc

SVETOVALNO SREDIŠČE VELENJE

Pomoč ranljivim ciljnim skupinam
N a  Ljudski univerzi v  Velenju je  v  s re d o , 13 . 

m aja , potekal strokovni posvet na te m o , kako 
v  sedanjih kriznih časih povečati pom oč ran
ljivim skupinam . Po plenarnem  delu so sledile 
še tem atske delavnice. Posvet je organiziralo 
Sve tovaln o  središče Velenje.

Med drugimi govorci je posebej ranljive ciljne 
skupine vevidencah Zavoda RS za zaposlovanje 
predstavil Robert Rajšter, direktor območne 
službe Velenje. Kako upravljajo z znanjem v 
Gorenju,je predstavila Milena Pirnat Bahun, kije 
izpostavila, da pride na zaposlenega pri njih let
no povprečno 22 ur dodatnih izobraževanj, kar 
zagotavlja konkurenčno prednost podjetja in za
poslenih. O tem, kako povečati dostopnost 
vseživljenjskega učenja za ranljive skupine odras
lih, je govorila mag. Tanja Vilič -  Klenovšek.

Na koncu so se udeleženci seznanili s pred
stavnico ene od ranljivih skupin -  to so brezposel
ni z nižjo izobrazbeno stopnjo. Omenjena je lani 
septembra obiskala svetovalno središče, kjer so 
ji pomagali najti ustrezen šolski program. Redno

seje izobraževala, pred njo je le še nekaj izpitov 
in opravila bo prekvalifikacijo. V podjetju, kjer je 
opravljala prakso, seje izkazala in sedaj že ima

(Od leve:) mag. Tanja Vilič Klenovšek, Franja 
Centrih in Biserka Plahuta so pogovor 

nadaljevale tudi v odmoru
( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

obljubljeno delovno mesto.
»Učenje je izhod iz krize,« je dejala Biserka Pla

huta, ki vodi svetovalno središče in nadaljevala: 
»Pri nas lahko na enem mestu brezposelna ose
ba ali tisti, ki bi želel nadaljevati izobraževanje, 
dobi vse potrebne informacije in napotke. Naše 
storitve so brezplačne. Poseben program pomoči 
smo oblikovali tudi za tiste, ki so delovna mesta 
izgubili, ker so podjetja šla v stečaj.«

V posameznih delavnicah je bilo govora tudi o 
ustvarjalnosti starejših. Delovanje Univerze za 3. 
življenjsko obdobje je predstavila Erika Veršec, o 
nasilju in ranljivosti žensk in otrok pa je govorila 
Irena Vučina s Centra za socialno delo Velenje.

V predstavitvi zaključkov posveta je Biserka Pla
huta povedala, da so se udeleženci dogovorili, da 
bodo ustanovili posebno skupino za pomoč ran
ljivim skupinam. Ta bo delovala zaenkrat nefor
malno. Njena naloga bo poiskati poti za še inten
zivnejše vključevanje predstavnikov ranljivih 
skupin v delovno okolje in predvsem v izo
braževanje.

Marija Lebar



ZBIRATELJ JANEZ MAVRIC

Človek s prirojenim čutom za kulturno 

in etnološko dediščino svojega kraja
Janez Mavrič, doma iz Gornjega 

Grada, je preprost človek, ki mu je bil 
prirojen čut za kulturno in etnološko 
dediščino svojega kraja. Velik del 
svojega življenja je posvetil zbiranju 
raznih predmetov iz vsakdanje rabe, 
ki pričajo o življenju in zgodovini kra
ja ter ljudi. Zaradi njegove zbirateljske 
žilice ga nekateri označujejo za 
posebneža. Sam pa pravi, daje bila 
njegova velika želja že od nekdaj, da 
bi v svojem življenju naredil nekaj 
koristnega za svoj domači kraj. Dela 
seje lotil na področju, na katerega se 
dobro spozna.

Zbiranje starih predmetov je v 
Gornjem Gradu že pred desetletji 
začel pokojni Jože Tratnik. Njegovo 
poslanstvo je nadaljeval Janez Ma
vrič, kije vztrajal in s pomočjo turis
tičnega društva in občine dosegel 
sistematično ureditev zbranih pred
metov. Leta 1989 je bila urejena et
nološka zbirka, ki med drugim hra
ni lončarske izdelke nekdanjega 
zadrečkega lončarstva že iz leta 
1340.

Leta 1999je bila urejena zbirka ljud
skega izumitelja Antona Jamnika, 
etnološka zbirka iz Šokatnikove 
domačije in zbirka fosilov ter kamnin. 
Verska zbirka z okrog 1.300 starih 
podobic ter zbirka starih vizitk in 
razglednic je bila urejena v letu 1993, 
v letu 1995 pa še zbirka starih fo
tografij z območja gornjegrajske 
občine. Vse te zbirke sije danes v nji
hovem muzeju tudi možno ogledati.

Zanimanje za ogled teh bogatih 
muzejskih zbirk pa je po Mavričevih

Janez Mavrič: »Moja velika želja je že od nekdaj bila, da v svojem 
življenju naredim nekaj koristnega za domači kraj.«

( fo to :  F a n ik a  S t r a š e k )

besedah zelo malo. Še veliko 
domačinov si ni ogledalo teh zani
mivosti, turisti, ki pa si pridejo ogle
dati znamenito gornjegrajsko kate
dralo, običajno v muzej niti ne zaid
ejo. Poleg tega pa delovanje muze
ja vseskozi spremlja kar nekaj dru
gih težav, ki so v glavnem povezane 
s finančnimi sredstvi.

Zgradba, v kateri se nahajajo muz
ejske zbirke, je last ljubljanske nad
škofije. Po sklenjenem dogovoru za 
njo občina plačuje najemnino. Pros
tore bi bilo treba obnoviti, ker so v 
precej slabem stanju. Idealno bi bilo 
za muzej poiskati nove, večje pros
tore, kjer bi zbirke lahko smotrno 
razvrstili in še povečali. Tudi za 
vzdrževanje eksponatov bi bilo 
potrebno zagotoviti določena fi

nančna sredstva. Prav tako pa še 
vedno ni rešen status ter nagra
jevanje zbiratelja in skrbnika muze
ja. Iluzorno bi bilo s strani občine v 
tem obdobju finančne krize pričak-

Letos bodo Gornjegrajske 

muzejske zbirke obeležile 

20-letnico. Ob tej priliki bo

do pripravili tudi dan odpr

tih vrat. Vsekakor bo to 

priložnost za večjo promo

cijo te izredne zgodovinske 

zanimivosti. Morda ji bo ob 

tem nakazana svetlejša pri

hodnost, ki jo želi tudi Ja

nez Mavrič.

ovati dokončne ustrezne rešitve.
Mavrič pa je vseeno prepričan, da 

rešitve obstajajo, zato naprej ureja 
eksponate in čaka na obiskovalce, 
ki jih z veseljem sprejema ter jim 
razkazuje zelo zanimive zbirke. Za 
vsak posamezni predmet ima na
tančno obrazložitev o njegovem iz
voru in uporabi. Udeležuje se 
srečanj zbirateljev doma in tudi v 
tujini. Tu in tam še vedno najde ed
instven primerek predmeta, ki izhaja 
iz davne preteklosti prebivalcev 
njegovega kraja ali okolice. Večino 
teh predmetov pa sedaj hrani na 
svojem domu.

Fanika Strašek

CELJE

Odprli center za ravnanje z 
odpadki

Ob vstopu v Evropsko unijoje Slov
enija sprejela direktivo o odpadkih. 
Ta zahteva, da se odpadki odlagajo 
na odlagališčih, na katerih se bodo 
ločevali in predelovali. Rok za ure
ditev odlagališč po določilih direk
tive je 15. julij.

V skladu s tem so v četrtek, 14. 
maja, župani občin savinjske regije in 
minister za okolje Karl Erjavec v

Bukovžlaku pri Celju slovesno odprli 
objekt mehansko-biološke obdelave 
odpadkov. S tem so po desetih letih 
sklenili gradnjo Regionalnega centra 
za ravnanje z odpadki Celje. Projekt 
je sofinancirala EU inje stal 50 mili
jonov evrov. S tem objektom je rešen 
problem z ravnanjem z odpadki v 
savinjski regiji za najmanj trideset let.

Roman Mežnar

OBČINA NAZARJE

" I h Naložba v vašo prihodnost
Operacijo delno financira Evropska unija
Evropski sklad 2a regionalni razvoj

J A V N I  P O Z I V  Z A  N A K U P  Z E M L J IŠ Č  V  

»Industrijsko - obrtn i coni Prihova«

Občina Nazarje ureja Industrijsko-obrtno cono Prihova ob regkmalni 
cesti Mozirje - Radmirje. Izvedena bo celotna javno-gospodarska 
ureditev za poslovanje, zelene površine, pešpoti ter parkirišča

Komunalna ureditev območja bo končana do septembra 2009- 
Predvidenih je 9  gradbenih parcel v velikosti od 3.000 do 5.200 m2 v 
skupni površini 40 .000 m2. Cona je zasnovana tako, da so možne 
združitve ali delitve predvidenih gradbenih parcel skladno s 
potrebami in zmožnostmi bodočih investitorjev.

Vabimo vse potencialne investitorje, da svoje namere, potrebe in 
pričakovanja pisno sporočijo do 28. maja 2009 na naslov Občina 
Nazarje, Savinjska cesta 4,3331 Nazarje.

Ponudba naj vsebuje: firmo in sedež ponudnika, dejavnost, velikost 
potrebnega prostora za nakup.

Več informacij o coni Prihova in pogojih nakupa lahko dobite na tel. 
št.: 03 839-16-00 in na spletni strani Občine Nazarje: 

http://www.nazarje.si.
Občina Nazarje

8__ /



L j u d j e  i n  d o g o d k i , O r g a n i z a c i j eC
SOLČAVSKE ZGODBE

Pripovedi so žlahtna zapuščina prednikov

( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

V Logarski dolini, točneje v planinskem domu 
Majerhold, seje nedavno mudila ekipa RTV Slov
enije mariborskega regionalnega centra. Za odd
ajo so posneli pripovedi treh solčavskih domači
nov. O svoji občini pa je spregovoril tudi župan 
Alojz Upnik.

Oddajo Radijska delavnica znancev, ki bo na 
sporedu Radia Maribor v ponedeljek, 25. maja, je 
vodil Tone Petelinšek, novinar in odgovorni urednik 
programov tega radia. Pobudnik dogodka je bil 
duhovnikdr. Karel Gržan, pisatelj in vnet raziskova
lec ljudskih pripovedi, ki ima za sabo že dvajset 
knjižnih del z različno tematiko. Za poslušalce odd
aje je tokrat spregovoril o žlahtni dediščini zgodb, 
ki so se ponekod še ohranile. Tak slučaj je tudi pre
lepo okolje Solčavskega, kjer so ljudje »ponosni in 
pokončni, kakor so planine, kijih obdajajo«.

O svojem sedanjem življenju, o polpreteklih 
dogodkih in o zgodbah, ki so postale pravo ljud
sko izročilo, so spregovorili trije domačini. Najs
tarejša je bila Terezija Prušnik iz Solčave. Stanko 
Klemenšek -  Ložekar je doma v Matkovem kotu,

Janez Slapnik, dolgoletni oskrbnik planinskih koč, 
pa je iz Solčave. Poleg zgodb o strahovih in o pre
tekli vojni, so povedali v mikrofon, še bolj pa mimo 
njega, marsikatero veselo in nagajivo.

Kakor je v veznem tekstu dejal Gržan, je bil

pomen zgodb v preteklosti brez elektronskih 
medijev veliko večji, kot je danes. Še vedno pa je 
iztokih zgodb mogoče izluščiti nauke in vzore za 
vsakdanje življenje.

Marija Lebar

GALERIJA MOZIRJE

Ustvarjalnost ne pozna meja

Razstavljena dela si je ogledalo zavidljivo število obiskovalcev iz vse 
Slovenije ( fo to :  T a t ia n a  G o lo b )

Minuli petek je Galerija Mozirje, ki 
deluje v sklopu mozirske knjižnice, v 
svojih prostorih gostila prav posebne 
ustvarjalce. S svojimi ročnimi deli, 
slikami in številnimi drugimi stvaritva
mi so se predstavljali člani Zgornje- 
savinjskega medobčinskega društ
va invalidov Mozirje in člani Društva 
upokojencev Mozirje. Razstava 
ročnih in drugih del je bila organizira
na v sklopu revije pevskih zborov 
društev invalidov Slovenije, zato si je 
razstavljena dela ogledalo zavidljivo 
število pevcev iz vse Slovenije.

Zgornjesavinjsko medobčinsko 
društvo invalidov Mozirje prihodnje

leto praznuje 40-letnico ustanovitve 
in v vsem tem času so člani društva 
pridno delovali tako na humanitar
nem, socialnem kot na kulturnem 
področju. In ravno njihova vsestran
ska ustvarjalnost je bila povod, da 
se v času, ko so se v Mozirju zbrali 
pevci iz vse Slovenije in ko Delovna 
zveza invalidov Slovenije praznuje 
40 let svojega obstoja, predstavijo 
s svojimi izdelki.

Na otvoritvi razstave, ki je bila na 
ogled preko vikenda, je zbrane 
pozdravil Anton Gračner, predsed
nik Zgornjesavinjskega medobčin
skega društva invalidov Mozirje. V

svojem nagovoru je izrazil ponos, da 
njihovo društvo že dolga leta 
združuje invalide iz vseh občin 
Zgornje Savinjske doline. To je raz
vidno tudi iz tokratne razstave, saj se 
s svojimi izdelki predstavljajo člani 
iz vseh občin.

Zbrane na otvoritvije pozdravil tudi 
župan občine Mozirje Ivan Suhover- 
šnik in izrazil veselje nad številnimi 
mladimi, ki so si prišli ogledat razsta
vo: »Vesel sem, da je tukaj toliko mla

dih in prav je tako, saj se lahko ra
zlične generacije naučijo medsebo
jnega sodelovanja tudi preko skupne 
ustvarjalnosti. Hkrati se na tovrstnih 
razstavah vsi duhovno bogatimo, si 
širimo obzorja naše kulture.«

Otvoritev razstave ročnih in umet
niških del je pospremila pristna slov
enska pesem. Predstavili so se ljud
ske pevke Pušeljc, Moški pevski 
zbor Mozirje in Lokoviška dekleta.

Tatiana Golob

ZAVOD ZA GOZDOVE SLOVENIJE, OE NAZARJE

Sodobno ogrevanje z lesno 
biomaso na ogled v Lučah

Zaposleni na nazorski območni 
enoti zavoda za gozdove vabijo za
interesirane na predstavitev sodob
nih kurilnih naprav na lesno bio
maso v Luče, dne 28. maja ob 10. 
uri pri kotlovnici podjetja Biomasa 
d.o.o. Strokovni delavci bodo pred
stavili peči na polena, sekance in 
pelete ter sodobno kurilnico, ki ogre
va Luče z bližnjo okolico. Na voljo 
bodo tudi vse informacije. Prireditev 
ob tednu gozdov organizira Zavod 
za gozdove Slovenije, Območna

enota Nazarje v sodelovanju s pod
jetjem Biomasa d.o.o.

V petek, 29. maja, pa bo potekala 
osrednja prireditev ob tednu gozdov 
v Pristavi na Ravnah pri Šoštanju 
(ruševine gradu Forhtenek). Ob 
18.00 uri bomo skupaj sturističnimi 
društvi Šaleške doline prižgali oglar- 
sko kopo in podelili priznanja na
jboljšim lastnikom gozdov v letu 
2009 ter najbolj prizadevnemu 
gozdarju.

DJ
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SREČANJE DRUŽIN NA GORI OLJKI

Že osmo tradicionalno druženje
Ob svetovnem dnevu družine je na Gori Oljki 

potekalo tradicionalno srečanje družin savinjsko- 
šaleškega območja in slovesna maša. Srečanje 
je organiziral Občinski odbor Nove Slovenije (Nsi) 
Mozirje in savinjsko-šaleški regijski odbor. Na 
slovesnost sta prišla tudi evropska poslanca Ljud
mila Novak in Lojze Peterle.

Številne družine in posamezniki iz Zgornje Sav
injske doline so se skupaj z drugimi obiskovalci 
-  mnogi so prišli kar peš -  zbrali pri mašni dar
itvi, ki jo  je opravil velenjski duhovnik Martin 
Dolamič. Taje svoje misli v pridigi posvetil pred
vsem današnjemu pojmovanju družine kot skup
nosti moža, žene in otrok, ki kot vrednota vse bolj 
izgublja na veljavi.

V resnici je ali pa bi vsaj morala biti družina za 
vse člane tisto varno zavetje, kjer najdejo razume
vanje in tolažbo. V družini mora biti vrednota tudi 
darovanje in žrtvovanje za drugega, če je to 
potrebno. Na to pa v današnjem vse bolj se
bičnem času pogosto pozabljamo.

Že pred mašo je prisotne v cerkvi v imenu savin- 
jsko-šaleškega regijskega odbora nagovoril Andrej 
Kuzman. Sledil je nagovor evropske poslanke Ljud
mile Novak. Ta je dejala, da se ravno zato, ker je 
zaradi politične dejavnosti veliko odsotna, še pose-

80  LET MILANA ILOVŠKA ...

... in 60 let
Ugleden član Prostovoljnega gasilskega društ

va Gorica ob Dreti, Milan llovšek, v teh dneh 
praznuje častitljivih 80 let. V krajevni skupnosti 
Kokarjeje llovšek poznan kot ugleden in priljubljen 
član skupnosti, saj seje s svojim aktivnim delom 
v domačem gasilskem društvu večkrat znova 
dokazal kot zaveden gasilec, kateremu je moč 
zaupati vodenje za skupnost pomembnih nalog. 
Od leta 2005 je llovšek imenovan za častnega 
predsednika društva. Za svoje delo v gasilstvu je 
bil večkrat odlikovan, med drugim tudi z odliko
vanjem za posebne zasluge, kot pomemben član 
domače skupnosti pa je llovšek prejemnik bron
astega grba občine Nazarje.

Milan llovšek seje rodil v Kokarjah, daljnega leta 
1929, natančno na današnji dan, 22. maja. V 
Prostovoljno gasilsko društvo (PGD) Gorica ob 
Dreti je leta 1948 vstopil kot rosen 19-letnik, mla
da leta pa ga pri delu v gasilstvu niso omejevala, 
prej nasprotno. Zaradi želje po izobraževanju in 
posledičnega truda je čez pet let napredoval v čin 
nižji gasilski častnik, kmalu je napredoval v 2. 
stopnjo omenjenega čina. V društvu je več let 
predsedoval upravnemu odboru, pozneje je 
prevzel delo predsednika nadzornega odbora.

V času vodenja domačega gasilskega društva 
je Milan llovšek poskrbel za širitev gasilskega 
doma. Prizidati je bilo potrebno prostor namen
jen avtocisterni in drugi gasilski opremi, v istem

bej zaveda vrednosti družinskega življenja.
»Družina je v krizi, zato je potrebno še bolj pov

ezati moči in si prizadevati, da bo družinska skup
nost spet postala trden temelj slovenskega naro
da. Časa ne moremo zavrteti nazaj. Nekdanje 
patriarhalne družine ni več. Ženskam je dandanes 
pomembna tudi služba in kariera. Če pa družba 
spoštuje vlogo matere in žene, lahko ženska ure
sničuje oboje,« je dejala Novakova.

Po maši je zbrane nagovoril še evropski po

slanec Lojze Peterle. Pozval je vse ljudi, da strnejo 
vrste za dobrobit in boljšo prihodnost naše domo
vine. »Veliko se govori o »korakih na levo«, vendar 
me ti ne skrbijo. Skrbijo me koraki nazaj, kar se 
trenutno dogaja v Sloveniji in kar moramo posku
šati spremeniti,« je med drugim dejal.

Na koru so s petjem mašo popestrili Mozirski 
koledniki. Pevci so sooblikovali tudi program na 
prijateljskem druženju, kije sledilo maši.

Marija Lebar

Maše na Gori Oljki sta se udeležila tudi evropska poslanca (z leve) Ljudmila Novak in Lojze
Peterle ( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

njegove predanosti gasilcem

Za delo v gasilstvu je bil Milan llovšek
večkrat odlikovan tako s strani domačega 

društva, zgornjesavinjske gasilske zveze kot 
tudi s strani Gasilske zveze Slovenije

času je potekala tudi dozidava hišniškega stano
vanja. llovšek je bil spreten pri pridobivanju fi
nančnih sredstev, zato je društvo lahko delovalo 
neokrnjeno in pri svojem delu tudi napredovalo.

Odlikoval se je tudi kot dober organizator 
društvenih proslav in prireditev. Predvsem pa je 
pohvalno dejstvo, daje vedno zagnano spodbu
jal operativo pri strokovnem izpopolnjevanju in

Za vsa opravljena dela v gasilst

vu in za njegovo predanost de

javnosti, ki velikokrat rešuje do

move in življenja, se Milanu llovšku 

vsi člani PDG Gorica ob Dreti na

jlepše zahvaljujejo, mu ob tem žel

ijo obilo zdravja in seveda iskreno 

čestitajo ob njegovem visokem živ

ljenjskem jubileju.

tako pomagal ohranjati varno okolje za krajane 
okoliških vasi. Pri svojem vodstvenem deluje bil 
vedno kritičen opazovalec, kije znal člane društ
va ne samo zasluženo pohvaliti, ampak tudi opo
zoriti na pomanjkljivosti pri njihovem delu.

Za delo v gasilstvu je bil Milan llovšek večkrat 
odlikovan tako s strani domačega društva, zgornje
savinjske gasilske zveze kot tudi s strani Gasilske 
zveze Slovenije (GZS). Kotje že omenjeno v uvodu, 
je s strani GZS prejel odlikovanje za posebne zas
luge v gasilstvu, na letošnjem občnem zboru društ
va pa je kot dolgoleten član prejel značko za 60 let 
aktivnega dela v PGD Gorica ob Dreti. Takšno 
priznanje je v domačem gasilskem drušlvu poleg 
llovška prejel le še en član.

TG



KRAJEVNA ORGANIZACIJA ZB NOB LJUBNO OB SAVINJI IN PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Tridesetič na Travnik
V  nedeljo, 1 7 . m aja, je potekal že  trideseti po

hod na Travnik. Pohodniki so iz  Rastk krenili 
proti partizanski bolnici, kjer se je ob deseti uri 
s pozdravnim  govorom  predsednika krajevne 
o rg a n iza c ije  Z B  N O B  B o g d a n a  G ro h a rja  in 
slavnostnim  govorom  Bojana Kontiča, poslan
ca s tra n k e  S D  v  d r ža v n e m  z b o r u , p riče la  
spom inska proslava.

Med številnimi udeleženci proslave, po ocenah 
organizatorjev naj bi jih bilo skupaj z nastopajoči
mi okoli tristo, je bil tudi partizan Dolf, ki seje v bol
nici med vojno zdravil. Kulturni nastop s pesmijo 
in recitacijami so izvedli pevci ter pevke mešanega 
pevskega zbora ljubenskega kulturnega društva. 
Vizualno so prireditev popestrili člani Kulturnozgo
dovinskega društva Triglav v pristnih partizanskih 
uniformah in s puškami ter razstavljene fotografije 
preteklih proslav.

Sončno vreme je pohodnike spremljalo naprej do

Vizualno so prireditev popestrili člani Kulturno zgodovinskega društva Triglav v pristnih 
partizanskih uniformah ( fo to :  A r tP u k )

koče na Travniku, kjer sojih pričakali mladi planin- udeleženci, največ pohval pa je poleg organizaci-
ci ljubenskega planinskega društva. S pohodom in je požel pristen nastop ljubenskih pevcev, 
proslavo so zadovoljni tako organizatorji kot tudi ArtPuk

ŽUPNIJA MOZIRJE

Popoldan v družbi Zambijcev
Slovenijo je v mesecu maju 

obiskala skupina mladih, veselih af
riških glasbenikov Icengelo. 10. 
maja so svoje veselje do pesmi in 
življenja delili tudi z Mozirjani.

Glasbeniki prihajajo iz Zambije, iz 
kraja Ndola. Tam že dobrih 33 let 
opravlja misijonsko službo Miha 
Drevenšek. V Slovenijo so prišli, da 
bi z ljudmi podelili svoje življenjske 
zgodbe in predstavili svojo kulturo. 
Na koncertih želijo obiskovalcem 
približati probleme, s katerimi se 
srečujejo. Na prvem mestu je to 
bolezen aids, sajjezvirusom HIVv 
tej afriški deželi okuženih dobrih 
petnajst odstotkov ljudi.

O tegobah tamkajšnjega življenja 
je na koncertu spregovorila ena

jstletna srednješolka Marija, ki je 
predstavnica zambijskih otrok, osi
rotelih zaradi moderne kuge afriške
ga kontinenta. Svoje življenjeje pred

stavila v kratkem filmu.
Tako so se tudi poslušalci, ki so 

napolnili mozirsko farno cerkev, 
srečali z realnostjo zambijskih najst-

Glasbena skupina Icengelo je s 
pesmijo, plesom in igranjem na 
tradicionalne instrumente iz 
Zambije ogrela srca obiskovalcev 
njihovega koncerta 
( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

nikov, ki želijo živeti življenje, čeprav 
je vse okrog njih usmerjenovtrpljen- 
je. Kljub temu jim veselja nikoli ne 
zmanjka in radi ga delijo z ljudmi 
širom sveta, s pomočjo glasbe. S 
pesmijo, plesom in igranjem na 
tradicionalne instrumente so ogreli 
poslušalce, sami pa vsaj za trenutek 
pozabili na težave, k ijih  čakajo 
doma.

Benjamin Kanjir

Milanu
za 80. ro js tn i d a n

Leta pridejo in sredo, 
nič ne obstoji v življenju. 

Zato svoj čas izpolni v 
zdravju, sreči in veselju.

L e p o  p ra z n o v a n je  t i  ž e lim o  vsi tv o ji, ki te  im am o  radi.



V mozirski športni dvorani so 16. maja člani 
Zgornjesavinjskega medobčinskega društva in
validov Mozirje organizirali 11. revijo pevskih 
zborov društev invalidov. Predstavilo seje preko 
350 pevcev, ki so prepevali v dvajsetih zborih.

Tokratna revija pevskih zborov invalidskih 
društev Zveze delovnih invalidov Slovenije je 
potekala v okviru praznovanja štiridesete oblet
nice zveze. Uvodoma so sodelujoče pozdravili 
župan občine Mozirje Ivan Suhoveršnik, preds
ednik domačega društva invalidov Anton Gračn
er in predsednik zveze Drago Novak. Slednji je 
pozdravil dobro organizacijo tokratnega srečan-

Alexander Rybak je s skladbo Fair
ytale, kar v prevodu pomeni Pravlji
ca, na letošnjem Evrosongu v 
Moskvi prislužil Norveški tretjo 
zmago.

23-letni čudežni deček, ka
kor ga imenujejo na Nor
veškem, je avtor in izvajalec 
zmagovalne pesmi. Kar se 
tiče zbiranja točk, je Rybak 
podrl vse rekorde, saj je vodil 
že od samega začetka in z 

največ zbranimi točkami v zgodovini zaključil fi
nalni večer. Po letu 1997 je možnost odločanja 
znova dobila tudi strokovna komisija, njeni glas
ovi pa so bili v finalnem delu vredni polovico 
končnih točk. Tudi Slovenija je Norveški pred
stavnici podelila največ točk, žal pa se skupini 
Quartissimo in Martini Majerle ni uspelo uvrstiti v 
sobotni finale.

Alenka

Pesem iz tristoterih grl

Mešani pevski zbor upokojencev in invalidov Mozirje je zapel ljudsko Regiment po cesti gre 
in Planinsko Antona Foerstra ( fo to :  B e n ja m in  K a n jir )

ja in izpostavil pomen delovnih invalidov v se
danji družbi. Delovni invalidi želijo biti enakoprav
ni ustvarjalci enakih možnosti za vse ljudi. Želijo 
in borijo se za mesto, ki jim v družbi pripada, in 
kljub svojih morebitnim hibam za enake 
možnosti življenja in razvoja, kotjih imajo ostali 
prebivalci Slovenije.

Pevsko revijo so z ubranim petjem odprli člani 
Moškega pevskega zbora KD Mozirje, ki ga vodi 
Anton Petek. Njihove besede so bile besede 
pozdrava vsem udeležencem, ki so napolnili 
športno dvorano. Za njimi so se predstavili člani 
zborov invalidskih društev iz Zagorja ob Savi, 
Dornberka, Ptuja, Slovenj Gradca, Lenarta, Pira
na, Brežic, Črnomlja, Dravograda, Črešnjevca,

Mute, Žalca, Maribora, Vrhnike, Rimskih Toplic, 
Logatca, Radelj ob Dravi, Mozirja in Ajdovščine. 
Pred koncem srečanja so vsi sodelujoči pod vod
stvom Antona Petka zapeli še dve skupne pesmi. 
Pesem iz več kot tristotih grl je napolnila prostor 
dvorane, ki je tokrat znova dokazala zelo dobro 
akustičnost. Povezovalec revije je bil Robert Kle- 
menak.

Srečanje pevcev iz vse Slovenije je imelo več 
namenov. Poleg tega, da so lahko prepevali in s 
tem pokazali svojo veliko ljubezen do slovenske 
pesmi in besede, je večina sodelujočih obiskala 
Mozirski gaj in mozirsko trško jedro. Ob videnem 
in doživetem bo ostalo veliko prijetnih spominov.

Benjamin Kanjir

11. REVIJA PEVSKIH ZBOROV DRUŠTEV INVALIDOV



Piše: Aleksander Videčnik

POLITIČNI S H O D
8. julija 1894 je bil v Mozirju shod Političnega 

drušlva za Štajersko. To srečanje je bilo v gostilni 
Pri kroni, kjer je bilo žal premalo prostora za vse

I l a r o d n o  z a D e d n o  n i o z i r j e  ( 2 )
udeležence. Navzoči so bili: državna poslanca dr. 
Gregorc in inž. Miha Vošnjak, deželna poslanca 
dr. Sernec in dr. Dečko, navzoča sta bila tođtdr. 
Hrašovec in Dragotin Hribar. Vsi, razen Gregorca, 
so bili iz Celja. Iz Šoštanja je bil notar Kačič, iz 
Gornjega Grada notar Svetina in še mnogi drugi 
od daleč in blizu.

Shod je odprl predsednik dr. Gregorc in dal bese
do inž. Mihaelu Vošnjaku. Nato je govoril Dragotin 
Hribar, tiskar v Celju in urednik časopisa Domovi
na. Za njim je besedo povzel dr. Hrašovec. Govoril 
je tudi dr. Gregorc, nato pa še nadučitelj Franc Pr
aprotnik iz Mozirja, Šlo je za pobudo o združenju

slovenskih dežel znotraj Avstrije. Navzoči so z 
navdušenjem sprejeli resolucijo, ki je zahtevala 
zedinjeno Slovenijo. Otemshoduje obsežno pisal 
časopis Domovinazdne 15.julija 1894.

M O ZIR S K A  K O Č A
V Mozirju je delovala Savinjska podružnica Slov

enskega planinskega društva (SDP). Z velikim 
navdušenjem so se Mozirjani lotili gradnje prve 
planinske koče na Golteh. Otvoritev koče je bila 
leta 1895. Zbralo seje veliko planinskih in narod
nih navdušencev. Vsi so bili hkrati člani SPD in so 
tudi gmotno podprli gradnjo Mozirske koče.

P o ž i g a l n i š l u o  v  Z g o r n j i  S a v i n j s k i  d o l i n i
Že nekdanji fevdalci so poskrbeli, da so bili tudi 

hribovski predeli poseljeni. Tedanje hube so zaje
male veliko gozdov, ki jih je bilo treba spremeniti 
v obdelovalno zemljo. Zelo star način tega počet
ja so ljudje imenovali "delati požare". Strokovni 
izraz pa je "požigalništvo". To delo je bilo zelo 
naporno, pa tudi nevarno, saj je bila nevarnost, 
da ogenj, kije uničeval podrast in očiščeno gozd
no zemljišče, zaneti še druge gozdne površine, 
kar bi pomenilo katastrofo.

K A K O  S O  D ELA LI PO ŽA R E?
Najprej so s sekiro temeljito posekali in očistili 

celotno površino namenjeno požigu. Že od nekdaj 
so ta dela opravljali skupno, torej ljudje iz celotne 
soseske. V zapisih omenjajo tudi orodje, ki je bilo 
potrebno za požigalništvo, tega je vsakdo prinesel 
s seboj. Da se ob koncu to ne bi zamešalo, so ga 
označevali vsakssvojimznakom. Po navadiso up
orabljali hišni znak (znamenje).

Opisano delo so ponavadi opravljali začetkom 
julija, če so želeli, da bi površina lahko še v istem 
letu rodila ajdo ali rž, ali pšenico. Tisti del 
posekanega lesa, ki je lahko bil koristen za kaj 
drugega, so zvozili domov, vse drugo vejevje in 
podobno so pustili ležati kake tri tedne, da seje vse 
to dovolj posušilo. Tedaj je bil čas za požare. O tem 
delu so domačini govorili, »da gorski kmetje kruh 
in žgance iz pekla vlečejo«. Zelo visoka vročina ob 
kurjenju požarov je bila res prav "peklenska".

K A K O  S O  PO ŽAR ILI?
Dosledno upoštevanje izkušenj je preprečevalo 

nesreče. Požiganje in upepeljevanje so pričeli od 
gornjega, najvišje ležečega roba parcele. Delavci, 
ki so to delo opravljali, so bili opremljeni z več 
metrov dolgimi lesenimi drogovi. Ti so imeli na kon
cu kavlje ali po domače "krevlje". S tem so vlačili 
že goreče in tleče plasti drevja ter grmovja počasi 
in previdno navzdol terjih nalagali na še ne goreče, 
nižje ležeče plasti. Te so se seveda vnele. Tako delo 
v vročini poletja res ni bilo lahko, poleg tega pa je 
bilo lahko še nevarno. Če je nenadoma potegnil 
veter, so morali napeti vse sile, da požar ni segel v 
sosedni gozd. Mnogi so, da bi se obranili neznosne

vročine, ogrnili ovčji kožuh, into tako, daje bila gola 
stran kožuha obrnjena navzven.

S ETEV  V  P O Ž G A N IN O
Koje požiganje opravljeno in seje zemljišče 

temeljito ohladilo (čez nekaj dni), so posejali ali 
ajdo, če je šlo za pridelek istega leta, če so sejali 
ozimino,je bila to največkrat rž ali pšenica, ki sojo 
želi prihodnje leto. To setev so opravili brez pluga 
in brez brane. Ajda, kmalu sejana, je bila za žetev 
godna že septembra. Ponekod so za ajdo sejali še 
rž, ki pa ni dobro obrodila. Posejano ozimno žito je 
zrelo v dobrih legah, okoli jakobovega.

V snope povezan pridelek so sušili na "ostrvih", 
to so do osem metrov visoki drogovi. Teh snopov 
niso mlatili v mlatilnici, ampak sojih 
"plevšali" ali "štrihali" na močnih deskah, 
da so ostala stebla nezlomljena. Taka 
slama je bila dobra za kritino streh. Mar
sikje so v požganino sadili celo krompir 
ali sejali oves. Vendar bolj redko.

Če je imela kmetija na voljo okoli 
dvanajst parcel za požigalništvo in je 
opravila vsako leto požar na drugi parce
li, je vsako leto razpolagala z eno svežo 
novino in številnimi pašniki. Navadno so 
delali kmetje po en požar letno.

PRAS TARI N A Č IN  G O S P O D A R J E N J A
Požigalništvo je nedvomno predstavl

jalo zelo star način obdelovanja zemlje 
in gospodarjenja. Ker tedaj gnojenje s 
hlevskim gnojem še ni bilo običajno, 
gnojila jih je pašna živina, je razumljivo, 
da so parcele, določene za setev žit, 
menjavali (kolobarili) vsaj v določenem 
presledku let. V fevdalnem času so z 
gozdovi gospodarili le zemljiški gospod
je. Podložne kmetije so bile odvisne od 
volje fevdalca, ali je bil za krčitev gozda 
ali ne. Seveda pa so bili le-ti naklonjeni 
pridobivanju novih obdelovalnih površin, 
saj so na ta način dobili več dohodkov 
od podložnika.

Po kmečki odvezi so kmetje dobili tudi

obsežne gozdove, manjkalo pa jim  je razvite 
živinoreje. Taje temeljila na planinskem pašništ
vu in površinah za setev žitaric, zato je dolgo prev
ladovala stara navada krčevite skrbi za ob
delovalne površine in tedaj manj za gozd. Treba 
je povedati, da tiste davne čase les ni imel spo
dobne cene. Danes je seveda drugače, saj pome
ni gozd pomemben vir dohodka vsake kmetije.

Le redki so še spomini na požarjenje. Ostala pa 
so ledinska imena določenih predelov, ki pričajo 
otej dejavnosti na nekdanjih kmetijah. Nad Novo 
Štifto, denimo, se imenuje predel Na požarih, 
kmetija pa pri Požarniku. Še pred leti je imel 
Požarnik ohranjeno vso orodje za požarjenje. 
Upam, da je tako še danes.

Rudolf Rojten - Krtina si je za svojo kovačnico oglje 
kuhal sam. Kopa na fotografiji, ki jo hrani Muzejska 

zbirka v Gornjem Gradu, se je ohladila že pred 60 leti.



KAKO POSKRBIMO ZA SVOJO VARNO PRIHODNOST

Vzajemni skladi - v aprilu 

se je rast nadaljevala
Marčevska rast na delniških 

trgih seje potegnila še v maj. Če 
smo še v februarju ugotavljali, da 
so bili delniški skladi v letu 2009 
slabih 10 odstotkov pod vodo, 
lahko v začetku maja ugotovimo, 
da so v tem trenutku kar 14 
odstotkov v plusu. V zadnjem 
mesecu so delniški vzajemni skla
di v povprečju namreč ponovno 
pridobili skoraj 13 odstotkov. Na-

skladi so najvišje donose zabeležili 
skladi, ki vlagajo v obveznice z ras
točih trgov.

In kako naprej? Delniški indeksi 
novih trgov (Brazilija, Kitajska, Rusi
ja, Indija) so pomembno presegli 
200-dnevna povprečja, kar je zago
tovo dober znak. Na drugi strani se 
indeksi razvitih držav 200-dnevnim 
povprečjem šele približujejo, sicer 
vedno počasneje, kar je slab znak.

DELNIŠKI SKLADI | MEŠANI SKLADI I OBVEZNIŠKI SKLADI
Povprečni donos vseh skladov na dan 7. maj 2009

Letos 14% Letos 5% Letos 4%
1 leto -33% 1 leto -25% 1 leto 2%
2 leti -39% 2 leti -28% 2 leti 2%
3 leta -32% 3 leta -16% 3 leta 3%
4 leta -10% 4 leta -3% 4 leta 5%
5 let -1% 5 let n 5 let

Donosi v  zadnjih 30-dneh na dan 15. april 2009
Pivih 5 delniški Prvih 5 - mešan Prvih 5 - obvezniški

PB Uranium Index 49% KD Galileo 15% PF Emerqinq Markets 16%
ROM Russland 28% Ilirika Modri sklad 12% SG A M  Bd Eu Hi Yield 13%
EEF  Eq Banks fRj 26% Hinka Modra 12% FT Global Total Return (N- 8 %
SG A M  Eq Eur Financial 26% N LBS Nova Evropa 10% FT Global Total Return (A- 8 %
KD Nova enerqija 26% KD Prosperita 9 % FT Global Total Return (N) 8 %

Zadnjih 5 - delnišk Zadnjih 5 - mešani Zadnjih 5 - obvezništ i
EEF  Eq Telecom |RH| 1% Primus 4 % SG A M  Bd Euro 1%
MP-BALKAN.SI 1% Abančna Uravnoteženi 4% PB Gama - obvezniški 1%
SG A M  Eq Jap Cone 0 % Hypo Global Balanced 3 % EEF Sd EUR Short Term 1%
SG A M  Index Japan 0 % Perspektiva: WorldMix 3 % Abančna Obvezniški 0 %
VB-GoEast-lnvest -1% Infond Global ~ 535 PIA Dollar Bond -1%

Vir: <wvw ttfiancng-todca.st

jveč vrednosti so pridobili skladi, 
ki vlagajo v energetski in finančni 
sektor, najmanj pa so pridobili 
skladi, ki veljajo za zatočišča, ka
dar so vlagatelji prestrašeni, kot 
so delnice farmacevtov.

Rastje najbrž kar nekaj olajšanja 
prinesla tudi med lastnike delnic 
slovenskih podjetij, med katerimi so 
tudi stari slovenski mešani skladi, 
kot sta Ilirika Modra kombinacija in 
KD Galileo. Po dolgem času lahko 
opazimo, da so prav vsi mešani 
skladi v zadnjem mesecu pridobili 
na vrednosti, nad gladino pa so 
prilezli tudi v 5-letnem obdobju. Če 
se bo odboj še nadaljeval, bodo tudi 
lastniki delniških skladov v 5-letnem 
obdobju vsaj nominalno prilezli iz 
rdečih številk. Med obvezniškimi

V prihodnjih tednih bomo videli, če 
jih bodo tudi presegli ali pa se bodo 
krivulje ponovno obrnile navzdol. 
Vlagatelji so optimistični in pogum
ni kot že dolgo ne.

Zadnja rast daje vlagateljem 
priložnost, da prilagodijo sestavo 
svojih naložb svojim ciljem. Če bodo 
sredstva potrebovali prej kot v nekaj 
letih, jih lahko iz delniških in mešanih 
skladov preložijo v manj tvegane 
obvezniške in denarne sklade. Vla
gateljem, ki varčujejo za obdobja, 
daljša od desetih let sedanje nizke 
cene omogočajo ugodne nakupne 
priložnosti, še posebej, če nakupe 
tudi časovno razpršijo in se tako 
izognejo tveganju, da kupujejo po 
najvišjih cenah.

Mag. Borut Repše

Globoka notranja sreča je predvsem 
posledica našega prijateljskega odnosa 
do ljudi in stvari.

Bertrand Russell

Občina Luče razpisuje na podlagi 10. in 11. člena 
Odloka o priznanjih Občine Luče (Uradni list RS 117/ 
2003 z dne 28.11.2003)

ZBIRANJE PREDLOGOV ZA PODELITEV 
PRIZNANJ OBČINE LUČE ZA LETO 2009

in sicer za naslednja priznanja:

NASLOV ČASTNI OBČAN OBČINE LUČE 
ZLATA PLAKETA OBČINE LUČE 
PRIZNANJE OBČINE LUČE

1. Predlogi za podelitev posameznih priznanj so lahko naslednji: 
za NASLOV ČASTNEGA OBČANA OBČINE LUČE se predlaga 

posameznika za izredno pomembne trajne dosežke na družbeno
ekonomskem, znanstvenem, kulturnem, razvojnem, vzgojno- 
izobraževalnem, športnem, naravovarstvenem, humanitarnem ali 
drugem področju, kije s svojim delovanjem prispeval k razvoju, ugledu 
in uveljavljanju Občine Luče;

za ZLATO PLAKETO OBČINE LUČE se predlagajo posamezniki, 
podjetja, zavodi, organizacije in skupnosti ter društva za izredno življen
jsko delo ali za vrhunske uspehe ali dosežke, ki so pomembni za razvoj 
in ugled Občine Luče;

za PRIZNANJE OBČINE LUČE se predlagajo posamezniki, pod
jetja, zavodi, organizacije in skupnosti ter društva za uspehe in dosežke 
v zadnjem obdobju, za enkratne dosežke, kot spodbuda za ustvarjalno 
delo. Priznanje se lahko podeljuje tudi za dosežke trajnejšega pomena 
na različnih področjih, ki imajo pomen za Občino Luče in v širšem 
družbenem prostoru;

2. Predloge za podelitev priznanj Občine Luče lahko predlagajo 
posamezniki ali skupine posameznikov, politične stranke, podjetja, društ
va, organi lokalnih skupnosti ter druge organizacije in skupnosti. Predla
gatelj za podelitev priznanja sebe ne more predlagati za priznanje. Vsa
ko leto se lahko podeli največ en naslov častnega občana, največ ena 
zlata plaketa, priznanj Občine Luče pa se lahko podeli tudi več.

3. Predlogi morajo biti pisno utemeljeni in morajo vsebovati:
- osnovne podatke o predlagatelju
- podatke o predlaganem kandidatu za priznanje
-vrsto priznanja, ki se predlaga za kandidata
- utemeljitev predloga in predlaganega priznanja
- podpis predlagatelja

4. Predlogeza podelitev priznanj pošljite v zaprtih kuvertah Komisiji 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Luče, najkasneje 
do 22.6.2009. Komisija bo proučila prispele predloge in obrazložene 
predloge posredovala v obravnavo in sprejem občinskemu svetu. 
Priznanja bodo podeljena ob praznovanju občinskega praznika v avgus
tu 2009.

Predlogov, ki bodo prispeli po razpisanem roku, komisija ne bo mogla 
obravnavati in upoštevati.

OBČINA LUČE 
Komisija za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja



Sosedsko pravo
sebojno ne vznemirjajo in si ne pov
zročajo nepotrebne škode. Po drugi 
strani poje res, da lastninska pravi
ca na določenem zemljišču ne more 
imeti značilnosti brezpogojne pre
povedi sosedskih vplivov, bistveno 
je, da je lastninsko pravico potreb
no izvrševati pošteno in v skladu s 
krajevnimi običaji.

Prav na tem mestu je smiselno 
poudariti in opozoriti na pomem
bnost morale in krajevnih običajev. 
Tako moralne norme kakor tudi 
običaji so vir prava in jih je potrebno 
upoštevati (ne le zakonov in iz njih 
izpeljanih predpisov). Posledično 
sklicevanju na moralne norme in 
običaje, je možno, da se lastniki sos

ednjih zemljišč lahko o kakšni za
devi dogovorijo drugače kot jim na
laga zakon (to pomeni, da zakon
ske norme niso kogentne, ampak 
so dispozitivne, se torej lahko 
spreminjajo). Poudariti je potrebno 
tudi, da sosedskopravna pravila ne 
veljajo le za lastnike sosednjih ne
premičnin, veljajo namreč tudi za 
vse neposredne posestnike le-teh. 
In kdo so neposredni posestniki? To 
so zlasti najemniki, zakupniki in 
užitkarji.

Stvarnopravni zakonik podrobno 
ureja naslednja vprašanja oziroma 
pojme sosedskega prava:

- prepovedane imisije, 
-vzdrževalna dela,

- nujno pot, mejo, vključno z njeno 
ureditvijo, uporabo in vzdrževanjem,

- mejna znamenja,
-vprašanja glede dreves oziroma

plodov, ki padajo z njih na sosednje 
zemljišče, skupaj s pravico odstran
iti veje, ki segajo v zračni prostor 
sosednjega zemljišča (smiselno to 
velja tudi za korenine dreves), 

-zasledovanje živali,
- prepoved poglabljanja,
- prepoved spreminjanja vodotoka in
- odtekanje meteornih vod.
Ob koncu pa kot vedno: vabljeni k 

sodelovanju v naši rubriki. Kako? S 
svojimi vprašanji na temo sosedske
ga prava, kijih pošljite na uredništvo 
Savinjskih novic.

W

Car izdelkov iz lesa

URŠKA KRAJŠEK,
samostojna pravnica 
v Banki Ce lje  d.d.

Ker so sosedski odnosi v stalnem 
»gibanju«, je Stvarnopravni zakonik 
v svojem posebnem poglavju z 
naslovom Sosedsko pravo določil, 
da morajo lastniki sosednjih ne
premičnin svojo lastninsko pravico 
izvrševati tako, da se pri tem med-

MARIJAN DENŠA,
vodja odseka za gojenje 
in varstvo gozdov,
Zavod za gozdove Slovenije,
O E  Nazarje

V prejšnji številki Savinjskih novic 
smo vas povabili na ogled razstave 
industrijskih, obrtnih in umetnostnih 
izdelkov iz lesa, z naslovom Čar 
lesa, kije bila od 13. do 17. maja v 
Cankarjevem domu v Ljubljani. Če 
stejo obiskali, ste imeli kaj videti, saj 
je bilo razstavljenih preko 200 
izdelkov iz lesa, in to izključno iz 
masivnega ali vezanega lesa.

Videli smo pisano paleto izdelkov 
visoke kvalitete, lepote in uporab
nosti, od hiše do žlice, od kolesa do 
čolna, od loka do igrače, od orodja 
do kipa, od zibke do krste. S tako 
širokim razponom eksponatov je 
želel organizator prikazati obiskoval
cem široko mavrico možnosti obde
lave in uporabe lesa. Da uporabe, 
saj v Sloveniji, deželi gozdov in lesa, 
letno uporabimo le 0,2 m3 izdelkov 
iz lesa na prebivalca, kar je 20-krat 
manj, kot lesa priraste. Nekaj ga 
seveda tudi izvozimo in pokurimo. 
Na razstavi so bile na zanimiv način 
predstavljene značilnosti lesa in 40

vrst lesa domačih in tujerodnih 
drevesnih vrst.

Namen organizatorjev je bil tudi 
pokazati, da z uporabo lesa prispe
vamo k blaženju podnebnih spre
memb. To so naredili tako, da so za 
vsak izdelek zapisali, koliko C02

skladišči v sebi. En kubični meter 
lesenega izdelka v primerjavi z izdel
ki iz drugih materialov zmanjša iz
puste C02 za dve toni - nazorno so 
to prikazovale lesene, en kubični 
meter velike lesene kocke, ki so po 
Ljubljani vabile na ogled razstave.

Ker je njegova izdelava energet
sko manj potratna, lesen izdelek 
zmanjša emisijo C02 v ozračje pov
prečno za 1,1 tone/m3. K temu 
lahko prištejemo še 0,9 tone C02, ki 
je »skladiščen« v lesenem izdelku v 
času njegove življenjske dobe. Les

je snov, za katerega »izdelavo« ne 
rabimo energije. Je energetsko nev
tralen. Nastaja povsem naravno s 
pomočjo fotosinteze, za nastanek 
rabi C02. Ko se razgradi, na primer 
zgori, se C02, kije bil do tedaj vezan 
v njem, zopet sprosti v ozračje.

Železo, aluminij, cement, plastika in 
drugi materiali nastajajo v tovarnah 
s pomočjo velike porabe energije 
(taljenje rud...) in drugimi načini obre- 
menjevanja okolja. Les raste na

domačem pragu, saj večino Sloven
ije prekrivajo gozdovi in se za njegov 
transport ne porabi toliko energije kot 
za transport surovin, ki prihajajo iz 
drugih dežel, veliko preko luže.

Za izdelavo izdelkov iz masivnega 
lesa se v primerjavi z izdelavo izdelk
ov iz kovin ali nafte porabi veliko 
manj energije. Mehanske, izolaci
jske in druge tehnične lastnosti lesa 
so v primerjavi s temi materiali 
mnogokrat ugodnejše, kot si večina 
ljudi predstavlja. Predelava lesa 
lahko poteka tam, kjer ta dobrina 
nastaja, na podeželju. S tem les po
spešuje razvoj podeželja.

Letošnji slogan tedna gozdov je 
Gozd za trajnost bivanja in poudar
ja pomen gozda za varnost in kako
vost eksistence človeške civilizaci
je, okolja in narave. Lesarji so bese
do »gozd« samo zamenjali z bese
do »les«. In to vsekakor uspešno.

Zgornjesavinjčani nismo bili na 
razstavi samo kot obiskovalci. Eden 
od razstavljavcev svojih izdelkov je 
bil tudi Jože Strmčnik, rezbar iz Luč. 
Njegovi umetelno izdelani izdelki z 
razstave skladiščijo 9,3 kg C02.

Marijan Denša
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TEST HOJE NA 2 km - TEST VAŠE TELESNE ZMOGLJIVOSTI
ZD Nazarje organizira test hoje, ki bo v petek, 29.5.2009, ob 16.00 uri. 

Dobimo se pred ZD Nazarje, kjer vam bomo razložili potek testa hoje. Va
bljeni vsi, razen tistih, ki imajo omejilve zaradi zdravstvenega stanja (infarkt, 
težave s sklepi, visok krvni tlak...). Zelo dobrodošli so tudi mladostniki!

Prosim, da se prijavite najkasneje do 27.5.2009, na telefon 839-24-45 
Maja Gosar, ali 839-24-30.



Kopalke, kopalke, kopalke...

SIMONA POGAČ,
lastnica butika spodnjega perila

Izbira kopalk je pomembno 
opravilo. Na plaži ali na bazenu 
pogosto pokažemo več, kot bi 
marsikatera želela. In tudi kakšna 
pom an jk ljivost pride na plan. 
Kako torej izbrati kopalke, v kater
ih se bomo sproščeno sprehodile 
naokoli in v njih tudi zadovoljno 
zaplavale?

Ne ozirajmo se na modne zapove
di, izberimo barvo kopalk, ki namje 
blizu in se v njej dobro počutimo. 
Paleta vzorcev in barvnih kombinac
ij kopalkje vtrgovinah izjemna, zato 
ne bo težko izbrati priljubljenih barv. 
Kaj pa vzorci? Ni odveč omeniti, da 
večji vzorci, na primer velike rože ali 
pa vodoravne črte postavo optično 
razširijo. Vendar pa je lahko pravil
no postavljen vzorec na kopalkah 
tudi tisti, ki bo postavo zožil.

Nismo vse ženske "po standar
dih", zato se pogosto dogaja, da bi 
želele pri dvodelnih kopalkah zgornji 
in spodnji del v različnih številkah. 
Ene smo širše čez boke, drugih je

več zgoraj. Zato se pri pomerjanju 
dvodelnih kopalk pogosto jezimo, 
ker so nam hlačke prav, zgoraj pa 
ne ali obratno. Vendar obstaja re

to pomeni, da nam postavo optično 
zožijo. Posebej bi omenila kopalke, 
ki so primerne za ženske, operirane 
na dojkah. Te na zunaj delujejo kot

šitev! Kar nekaj proizvajalcev kopalk 
ponuja izbiro vsakega dela posebej. 
Tako lahko izberemo zgornji in spod
nji del ločeno ter tako same kreira
mo kopalke.

Nekatere predstavnice nežnega 
spola pa se še vedno navdušujejo 
nad enodelnimi kopalkami. Sploh 
za plavanje se jim zdijo bolj udobne. 
Enodelne kopalke so lahko iz izjem
no tankih materialov, ki se zelo hitro 
sušijo, ali pa so iz močnejših, ki im
ajo tudi funkcijo oblikovanja telesa.

klasične enodelne kopalke modnih 
vzorcev, vendar so ob straneh 
malce višje zaprte, v notranjosti pa 
imajo žepek za vstavitev proteze.

H kopalkam lahko izberemo vrsto 
dodatkov. Posebno uporabna je ru
tica -poreo . ki jo zavežemo okoli 
pasu. Polegfega, da je modna in da 
nas malo zakrije, je zelo uporabna 
tudi za sedenje na stolih, ko se 
odpravimo na osvežitev v bližnji 
"kafič". Poleg rutice lahko izberemo 
še kratke hlače, obleko ali tuniko iz 
materialov in vzorcev podobnim ko
palkam.

In kako kopalke vzdrževati, da 
bomo dolgo uživale v njih? Pomem
bno je, da kopalke po vsaki uporabi 
ročno operemo, ne samo splah
nemo. Uporabimo prašekza barvno 
perilo in nikar NE uporabljamo me
hčalca. Mehčalec, centrifuga, suši
lec in masažne šobe so največji 
sovražniki elastičnih vlaken ter zato 
obstojnost in lepoto kopalk občutno 
skrajšajo.

Samozavesten korak in širok nas
meh vam želim, kjerkoli že boste v 
kopalkah. Pa naj bo to domači vrt, 
bližnje zdravilišče, bazen, na katere
ga se boste odpravili z otroci, težko 
pričakovani dopust na morju ali 
plutje na barki...

ŠPORTNA DVORANA MOZIRJE

Pomladanski koncert

godbenikov
V Mozirski športni dvorani bo to 

soboto koncert godbenikov Zgornje 
Savinjske doline, kijih vodi Tomaž 
Guček. Z venčkom lahkotnim me
lodij zabavnega žanra bodo obisk
ovalce skozi pomlad popeljali do 
poletja, do sonca in toplote v srcu.

Koncert bo prvi nastop domačih 
godbenikov v mozirski športni dvo
rani. Akustičnost tega večnamen
skega prostora bo v takšni zasedbi 
prišla prvič do izraza in preizkusa. 
Spričo mladih članov godbenega 
ansambla, ki imajo za sabo nešteto 
nastopov in odličnih rezultatov z

velikih tekmovanj, gre pričakovati 
pravcato glasbeno poslastico.

Umetniški vodja in dirigent godbe 
Tomaž Guček bo kot vedno poskr
bel za uigranost in usklajenost god
benikov, zraven pa s kakšnim hu
mornim vložkom zabaval občin
stvo. Prav zaradi sproščenega 
vzdušja, zabavnega pristopa do 
izvedbe prijetnih melodij se po kon
certih godbe o njih govori še dlje 
časa. Pričetek prireditve, ki ji bo 
pečat vtisnil tudi povezovalec Luka 
Paulič, bo ob 19. uri.

Benjamin Kanjir

GLASBENA SOLA NAZARJE 
Zadrečka cesta 37 
3331 NAZARJE

Tel.: 03 839 4210 
Faks: 03 839 4211

V P I S  U Č E N C E V  Z A  

Š O L S K O  L E T O  2 0 0 9 - 2 0 1 0

1 . V P IS  B R E Z  S P R E J E M N E G A  P R E I Z K U S A  V  P R O G R A M A :

- PREDŠOLSKA GLASBENA VZGOJA 
Pouk se izvaja 45 minut tedensko za učence v starosti 5 let,

-GLASBENA PRIPRAVNICA
Pouk se izvaja 60 minut tedensko za učence v starosti 6 let.

Vpis učencev v obe skupini bo potekal od 1. junija 2009 
do zasedbe prostih mest (vsaka skupina po 12 -  15 učencev).

2 . V P IS  S S P R E J E M N I M  P R E I Z K U S O M  V  1 .  R A Z R E D
(INSTRUMENTI IN PETJE)

Priporočljiva starost za instrumente je od 7 do 11 let.
Priporočljiva starost za petje je od 17 do 24 let.

S P R E J E M N I  P R E I Z K U S  B O  V  S O B O T O , 2 3 . M A J A  2 0 0 9 , 
O D  1 0 . D O  1 2 . U R E  V  G L A S B E N I  Š O U  N A Z A R J E .

Za dodatne informacije pokličite Glasbeno šolo Nazarje,
Tel.: 03 83 94 210.



14. REVIJA PEVSKIH ZBOROV PESEM POMLADI 2 0 0 9

Prevladovala narodna in ponarodela pesem
Drugo soboto v maju so v Bočni 

pripravili 14. revijo pevskih zborov 
pod naslovom Pesem pomladi 
2009. Organizatorji člani bočkega 
kulturnega društva, so v goste pov
abili šest zborov in manjših pevskih 
skupin iz naše doline ter širše. Na 
odru so nastopili tudi domači pevci 
in pevke, združeni v moškem in žen
skem pevskemu zboru pod vod
stvom Matjaža Železnika in Jožeta 
Pustoslemška.

Ledje prebil upokojenski moški 
pevski zbor Miklavž na Dravskem 
polju pod taktirko Olge Kuzmich. 
Pevce druži ljubezen do petja več 
kot dve desetletji. V tem času so 
kar trikrat obiskali Bočno. Oktet 
Orfej z Iga in kvintet Mozirski koled
niki sta dokazala, da pesem v 
manjši skupini lahko enako 
mogočno zveni, kot če bi jo pela 
velika pevska zasedba. Škofje
loški lovski pevski zbor in skupina

Moški pevski zbor KD Bočna je med drugim zapel tudi idrijsko 
narodno Ko ptičica na tuje gre ( fo to :  M a r i ja  Š u k a lo )

Vajnštajn (vinski kamen) iz Šmar
tnega ob Paki sta poslušalcem 
pripravili glasbeni program, pri
meren njunima imenoma -  torej 
lovske pesmi in napitnice. Pri moš
kem pevskem zboru Gradiški 
fantje iz Slovenj Gradca pa je za 
ubranost glasov poskrbela pe
vovodja Irena Glasenčnik.

Tokrat je v programu pevcev prev

ladovala slovenska narodna in pon
arodela pesem, slišati pa je bilo tudi 
nekaj priredb. Prireditvi je kanček hu
morne note dodal Lojze Janežič, ki 
seje v Bočni predstavil kot Jurčičev 
Krjavelj. Zgodba o hudiču, o puščan
ju zlobne krvi kozi in njegovi ženitvi 
z Urško je dodobra nasmejala obis
kovalce.

Marija Šukalo

9. ZAKLJUČNO SREČANJE BRALCEV IN ANIMATORJEV 
SLOMŠKOVEGA BRALNEGA PRIZNANJA

Priznanje prejeli tudi 
otroci iz župnije Ljubno 

ob Savinji

Udeleženci srečanja bralcev in animatorjev Slomškovega bralnega 
priznanja z Ljubnega ob Savinji ( fo to :  L o jz e  G lu k )

Zaključna slovesnost bralcev in 
animatorjev Slomškovega bralnega 
priznanja je bila zadnjo aprilsko so
boto na Ponikvi. Tam seje zbralo 
preko 500 otrok iz več kot 40 župnij 
iz cele Slovenije, med njimi tudi otro
ci iz župnije Ljubno ob Savinji.

V župniji Ljubno ob Savinji je 
Slomškovo bralno priznanje pod 
vodstvom Mojce Gluk doseglo de
vet otrok, ki so povprečno prebrali 
po sedem knjig. Prireditev se je 
pričela z mašo v cerkvi na Ponikvi, 
nadaljevala s kulturnim pro
gramom, podelitvijo priznanj in 
nagrad župnijam, lutkovno pred
stavo, s srečanjem z avtorico 
letošnjih šmarnic Majo Zakc Kalar 
ter zaključilo na Slomu v rojstni hiši

Antona Martina Slomška.
Slomšek je bil prvi slovenski, 

blaženi duhovnik, škof, pesnik, pis
atelj, veliki vzgojitelj in domoljub in 
prav nič ni naključje, da se prav po 
njem imenuje tudi Slomškovo bran
je. To je prostovoljno sodelovanje 
otrok po župnijah, ki se potegujejo 
za Slomškovo bralno priznanje, ki bo 
drugo leto že deseto zapored. Vsak 
bralec mora za podelitev priznanja 
prebrati najmanj tri knjige ter obnovo 
le-teh ustno obnoviti animatorju za 
Slomškovo bralno priznanje. Vsak 
bralec za prebrano knjigo prejme 
nalepko. Otroci, ki dosežejo Slomšk
ovo priznanje štiri leta zapored, pre
jmejo kipec bralca.

Ivica Orešnik



L j u d j e  i n  d o g o d k i , K u l t u r a

1. OBMOČNA REVIJA PREDŠOLSKIH PEVSKIH ZBORČKOV IN PLESNIH SKUPIN

Otroci iz vrtcev so prepevali in

plesali
V soboto, 9. maja, je v dvorani kulturnega doma 

na Ljubnem ob Savinji zapelo preko 160 otroških 
glasov. Otroci iz vrtcev so se zbrali na 1. območni 
reviji predšolskih pevskih zborčkov in plesnih 
skupin Zgornje Savinjske doline. Prireditev so 
poimenovali Pikapolonček.

Otroke in obiskovalce je pozdravil ravnatelj 
ljubenske osnovne šole Rajko Pintar. Izrazil je ves
elje nad velikim številom obiskovalcev, predvsem 
pa nastopajočih otrok. Natoje sodelujoče in obisk
ovalce nagovorila Ivana Žvipelj iz mozirske iz
postave javnega sklada za kulturne dejavnosti. 
Na oder je pripeljala še sovico Oko in lisičko Zvi
torepko, ki sta v nadaljevanju povezovali program 
prireditve.

Kot prvi so se predstavili otroci iz domačega vrt
ca. Pod vodstvom Suzane Štiglic so se naučili ve
liko novih pesmic. Nastopili so ob spremljavi Orff- 
ovih glasbil, pa tudi glavnika, grabelj in lončka z 
žeblji. Pevci iz Gornjega Grada so prepevali o pom
ladi, srnici in prstanu, na klavirju jih je spremljala 
Sara Gluk, njihova zborovodkinja je Petra Kranjc. 
Iz nazorskega vrtca so na prireditev prišli otroci, vk
ljučeni v zbor, imenovan Iskrica. Že štiri leta jih 
poučuje Barbara Lenko in ti korenjaki so že prepe
vali na regijskem tekmovanju pevskih zborov iz 
vrtcevv Celju. Kot zadnji zborček so zapeli otroci iz

Vrtca Mozirje pod vodstvom Tanje Klemenšek, pre
pevali pa so ravno o pikapolonici.

Poleg zborovje na odru zaplesala plesna skupi
na Murenčki iz Gornjega Grada, ki je ob istoimen
ski pesmi Romane Kranjčan pripravila prikupno 
plesno točko. Njihova mentorica je Tadeja Sten- 
šak. Srečanje je kot strokovna spremljevalka 
spremljala Katja Gruber.

Kot gostje so nastopili Otroški pevski zborček KD 
Ljubno ob Savinji, ki pod vodstvom Lenke Kralj skr

bi, da slovenska ljudska pesem ne bo izumrla. Na 
harmoniki jih je spremljal Jože Brgles. Vsi nas
topajoči so prejeli spominska priznanja iz rok 
Ivane Žvipelj. Daje prireditev lepo uspela, so bili 
poleg organizatorjev kulturnega društva, osnovne 
šole in JSKD, mozirske izpostave zaslužni pred
vsem mladi korenjaki, ki so nastopali, in vsi obisk
ovalci, ki so z navdušenjem spremljali vsak nas
top in vse nagradili z gromkimi aplavzi.

Štefi Sem

Murenčki iz Gornjega Grada so pripravili prikupno plesno točko ( fo to :  Š te f i  S e m )

PREDMATURITETNI KONCERT FLAVTISTKE VELENJSKE GLASBENE SOLE

Za Lariso je glasba tisto, kar bi rada počela v
w  •  I  •  •

življenju

Larisa Gregorc je v Nazarjah širši javnosti predstavila umetniški 
program, ki ga bo izvajala tudi pred člani maturitetne izpitne 

komisije ( fo to :  C ir i l  M . S e m )

Larisa Gregorc, flavtistka iz razre
da profesorja Jerneja Marinška, v 
tem šolskem letu zaključuje šolan
je na umetniški gimnaziji v Velenju. 
S tremi predmaturitetnimi koncerti, 
eden med njimi je bil 4. maja v dvo
rani glasbene šole v Nazarjah, je 
predstavila širši javnosti umetniški 
program, ki ga bo izvajala tudi pred 
člani maturitetne izpitne komisije. 
Na klavirju jo je spremljal profesor 
Nikolaj Žličar.

Za dijaka umetniške gimnazije 
igranje na instrument in usvajanje 
teoretičnega znanja pri pouku seve
da ni vse. Zato je Larisa v letih sred
nješolskega izobraževanja sodelo
vala v različnih orkestrih, komornih 
skupinah in pevskih zborih -  ti so 
poleg flavte njen najljubši hobi. 
Pomembnejše postaje na njeni 
glasbeni poti pa so tekmovanja in

nekaj vidnejših uspehov, med zad
njimi 2. nagrada na mednarodnem 
tekmovanju Povoletto v Udinah. 

»Moja dosedanja kariera šteje že

kar nekaj let. S svojimi glasbenimi 
dosežki sem zadovoljna. Prav vteh 
dneh pa me čaka najpomembne
jše -  matura in sprejemni na glas

beno akademijo, kjer bom nadaljeva
la šolanje. Zelo sem hvaležna tudi 
mojemu profesorju, ki me je dobro 
pripravil na vse te preizkušnje in za 
nadaljnje izobraževanje. Težko se bo 
ločiti od njega, saj meje spremljal od 
samega začetka moje glasbene poti. 
Upam, da se bodo moji načrti kljub 
konkurenci uresničili, sajje glasba tis
to, kar bi rada počela v življenju,« je 
povedala o dosedanjem glasbenem 
izobraževanju in svojih pričakovanjih.

Na predmaturitetnem koncertnem 
nastopu v Nazarjah je Larisa Gre
gorc zaigrala dela mojstrov klasične 
in sodobne glasbe. Z odigranim pro
gramom je pokazala svojo glas
beno in umetniško nadarjenost ter 
znanje, zato navdušeni poslušalci 
mladi flavtistki niso dovolili z odra, 
ne da bi odigrala še dodatka.

Andreja Gumzej



GIBANJE MLADI RAZISKOVALEC

Visoka priznanja tudi v 

roke Zgornjesavinjžank
V ponedeljek, 4. maja, so v domu kulture v Velenju pripravili svečano 

- 26. razglasitev rezultatov s podelitvijo priznanj in nagrad mladim 
raziskovalcem in mentorjem v gibanju Mladi raziskovalci. Sodelovale 
so učenke osnovnih šol Mozirje, Nazarje in Gornji Grad, učenke iz Naza
rij in Gornjega Grada pa so prejele priznanja.

Gibanje je bilo prvenstveno na
menjeno raziskovanju za razvoj 
Šaleške doline, že lani pa so v njem 
sodelovali Nazarčani. Gornjegrajci 
so se za sodelovanje na razpisu 
odločili letos prvič.

Od skupno 36 nalog jih je bilo na
grajenih 18. Strokovne komisije za 
oceno raziskovalnih nalog so pode
lile štiri zlata šest srebrnih in osem

bronastih priznanj. Na državno 
srečanje mladih raziskovalcev so 
poslali 23 nalog, in sicer 16 os
novnošolskih in 7 srednješolskih.

ZLATO PRIZNANJE V NAZARJE
Zlato priznanje v kategoriji os

novnošolskih nalog je prejela Neja 
Srčič z Osnovne šole Nazarje za 
raziskovalno delo z naslovom Polet
ni ekcem pri islandskih konjih v Slov
eniji. Z omenjeno tematiko seje Neja 
srečala kar pri svojem ljubljencu. 
Družina Srčič, kjer je naklonjenost 
konjem že tradicija, je doma všmar- 
tnem ob Dreti. Na zemljišču v Kraš
ah imajo islandske konje.

V Sloveniji čedalje bolj priljubljeni 
islandski konji pogosto obolevajo za 
omenjeno kožno boleznijo. Neja se 
je naloge lotila skupaj z mentorico 
Matejo Tevž Srčič ob somentorstvu 
Nataše Krk. Literature na omenjeno

temo v slovenščini ni na razpolago, 
zato so si pomagale s prevajanjem 
avstrijske, nemške in hrvaške.

Tako ravnatelj Jože Kavtičnik kot 
mentorici so z doseženim rezul
tatom zelo zadovoljni, saj bo to 
spodbuda ostalim učencem za 
naslednje leto. Sama avtorica pa ni 
pričakovala tako visoke uvrstitve. 
Sedaj živi v pričakovanju, kako se bo

njena naloga odrezala na državnem 
tekmovanju v Murski Soboti. Že 
sedaj pravi, da bo naslednje leto 
spet sodelovala v projektu Mladi 
raziskovalec, takrat že kot sred
nješolka. Naloga, pravi, bo spet s 
področja veterine, saj namerava 
kasneje vpisati ta študij.

BRON V GORNJI GRAD
Gornjegrajski učenci so sodelovali 

prvič in že takoj osvojili bronasto 
priznanje. »To je dobro tudi za ostale 
učence, saj že sedaj kažejo zani
manje za raziskovalne naloge v 
naslednjem letu. Razen tega v mla
dih spodbuja raziskovalno žilico,« 
menijo ravnateljica Lilijana Bele in 
mentorica Anda Kavčič ter somen- 
torica Zlatka Maher Sredenšek.

Raziskovalno delo Anje Mavrič in 
Vanese Stenšak sodi v humanis- 
tično-etnološki sklop. Pod naslovom

Neja Srčič (desno) z mentorico Matejo Tevž Srčič
( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

Tone iz Jam -  Gornjegrajski Da Vin
ci govori o znanem gornjegrajskem 
izumitelju Antonu Jamniku. Avtorici 
sta menili, da je o tem domačinu

Pri tem jima je bil poleg mentoric 
v veliko pomoč Janez Mavrič, sicer 
avtor etnološke zbirke v Gornjem 
Gradu. Tudi njuna naloga se je

Anja Mavrič (desno) in Vanesa Stenšak se veselita priznanja
( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

med mladimi premalo znanega, uvrstila v drugi krog. Sedaj čakata, 
zato sta raziskali njegovo življenje, kako jo bodo ocenili recenzenti v 
predvsem pa raziskovalno, inovator- Murski Soboti, 
sko in izumiteljsko delo. Marija Lebar

10. tradicionalni pohod na Goli vrh, 23.5., organizator: PD 
Nazarje, dodatne informacije: Sandi Grudnik 031 674 441, 
www.pdrus1vo-nazarje.si.

Dan nordijske hoje z Niko na Bledu, 23.5., organizator: Dnevnik 
d.d. in Zveza za nordijsko hojo, dodatne informacije: Sonja Vidonja 
01 308 22 33, www.dnevnik.si.

5. Sovin tek v Velenju, 23.5., organizator: ŠD Pa take tore, do
datne informacije: Tomaž 031 375 105, Boris 031 864 466.

13. Hura kolesarski vzpon na Konjiško goro, 24.5., organiza
tor: KK Rogla, dodatne informacije: Vinko Rutnik 041 202 469.

28. tradicionalno srečanje na Paškem Kozjaku, 24,5., organi
zator: PD Vitanje, dodatne informacije: Damijan Fijavž 041 918 
197.

Prijateljsko kolesarjenje po dolini Sotle, 24.5., organizator: ŠD 
OŠ Rogatec, dodatne informacije: Istok Kodrič 582 70 58, 
istok.kodric@guest.arnes.si.

6. gorski tek na Nravske ledine, 24.5., organizator: ZŠD Ravne 
na Koroškem, dodatne informacije: Štefka Robač 041 751 908, 
Milena Zagernik 041 33 476, www.zveza-sd-ravne.si.

Več informacij o prireditvah na www.migajznami.si, kjer lahko 
tudi vpišete nove prireditve in vadbene programe.



PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

Farbanca tudi uradno predana svojemu namenu
V soboto, 16. maja, se je s planinskega doma 

Farbanca slišal glas harmonike, donela je ves
ela pesem. Planinsko društvo Nazarje je tega 
dne namreč praznovalo. Svojo priljubljeno 
kočo, imenovano Farbanca, je na srečanju 
članov Savinjskega meddruštvenega odbora 
planinskih društev, ki je  tokra t potekalo v 
nazorski občini, tudi uradno predalo svojemu 
namenu.

Nazorski planinci letošnjo jesen praznujejo 10- 
letnico delovanja in čeprav so med mlajšimi društvi 
v Sloveniji, se lahko pohvalijo z zavidljivim številom 
članov, kar preko tristojih je že. Svojo zagnanost in 
neutrudnostso pokazali tudi pri prenovi Farbance, 
ki sojo od Gozdnega gospodarstva odkupili šele 
pred nekaj leti, danes pa se že ponosna kaže v 
osveženi preobleki. Tudi zaradi tega je njihovo vod
stvo z veseljem prevzelo vlogo gostitelja na rednem 
srečanju Savinjskega meddruštvenega odbora 
planinskih društev, ki pod svojim okriljem združuje 
53 društev v Savinjski regiji, od Solčave pa vse do 
Rogaške Slatine in Rogatca.

O povezanosti članov in uspešnem delu, ki so ga 
skupaj opravili v zadnjih letih, je ponosno spregov
oril predsednik nazorskih planincev Sandi Grudnik, 
njegovim besedam seje pridružila tudi predsedni
ca meddruštvenega odbora Manja Rajh. V svojem 
nagovoru je izpostavila velik pomen mladih ljubi
teljev planin, kijih v nazorskem drušh/u zagotovo 
ne manjka: »Vesela sem, daje v naših vrstah toliko 
mladih. Zahvala gre v prvi vrsti njihovim mentorjem, 
ki so izredno aktivni, predvsem pa znajo mladim 
prisluhniti in jih pri svojem delu upoštevati. Kar 37 
odstotkov naših članov tvorijo mladi do 26 let, pred
vsem so to osnovnošolci. Za podmladek se nam 
torej ni potrebno bati.«

Tudi župan občine Nazarje Ivan Purnatje zatrdil, 
daje domače planinsko društvo eno izmed naja-

OSNOVNA ŠOLA LUČE

Lučki krožkarji
V soboto, 9. maja, je v Črni na Koroškem poteka

lo državno tekmovanje učencev, ki obiskujejo če
belarske krožke. Kar dve ekipi z Osnovne šole 
Luče sta osvojili zlato priznanje, tretja, najmlajša 
pa je osvojila bron.

Že z lanskega tekmovanja so se varovanci men
torja mag. Jožeta Kumra vrnili z zlatim priznan
jem. V soboto so Lučani tekmovali s tremi ekipa
mi in se več kot odlično odrezali. Iz SAŠA regije 
so na tekmovanju sodelovali še krožkarji iz Šmar
tnega ob Paki -  tokrat prvič -, ki so prav tako os
vojili priznanje.

Letos v Lučah čebelarski krožek obiskuje kar 15 
učencev. »Zelo smo zadovoljni z rezultati in priznanji 
naših učencev,« pravi ravnateljica Valerija Robnik. 
»Tudi na naši šoli se zavedamo velikih težav, s kat-

Čast za odkritje table doma planincev je 
pripadla najstarejšemu članu PD Nazarje 

Francu Grudniku (drugi z desne) in županu 
občine Nazarje Ivanu Purnatu (levo)

( fo to :  T a t ia n a  G o lo b )

ktivnejših društev v občini. Zaradi tega tudi občin
ska uprava poskuša izkazati čim več razumevan
ja za njihove potrebe.

Vsekakor so organizatorji srečanja dokazali, da 
imajo dober posluh za sprostitvene potrebe svo
jih članov. Poskrbeli so za zanimiv kulturni pro
gram. S priznanja vrednimi vokali sta se predstavi
li Klara Praznik in Urška Bider, članici i-zborčka, 
ki deluje pod umetniškim vodstvom profesorice 
Katje Gruber. Urška je dodaten aplavz požela tudi 
z igranjem na citre, kijih podrobneje spoznava v 
Glasbeni šoli Nazarje pod vodstvom mentorice 
Cite Galič.

Da pa je skozi domače gozdove mogočno za-

že drugič zlati
erimi se srečujejo čebelarji, posredno pa tudi mi vsi, 
zaradi vse bolj onesnaženega okolja.«

Ravnateljica še meni, daje razveseljivo, ker se 
otroci sami javljajo v čebelarski krožek in se tako 
že kmalu spoznajo z omenjeno problematiko in 
znanjem o pomembnosti čebel kot opraševalk. 
»Velika zasluga za visoke dosežke pa gre tudi 
mentorju Jožetu Kumru,« še dodaja Robnikova.

Skupno seje tekmovanja udeležilo 480tekmov
alcev iz cele Slovenije. Vsi so dobili srečke, ki so 
bile kasneje žrebane za številne praktične čebe
larske nagrade, za tiste z zlatimi priznanji pa je 
Čebelarska zveza Slovenije zagotovila panje s 
čebeljimi družinami. Te bodo prejemnikom 
izročene naknadno.

Marija Lebar

donela pesem, so poskrbeli člani nazorskega 
mešanega pevskega zbora, kijih že vrsto let us
pešno vodi glasbeni pedagog Toni Acman. Urad
nemu delu slovesnosti je sledila veselica v družbi 
ansambla Bratov Dobrovnik.

Tatiana Golob

ŽENSKI NOGOMETNI KLUB RUDAR SKALE

Poraz za slovo
Nedeljska uspavanka ob Velenjskem jezeru 

vsekakor ni zadovoljila kar lepega števila 
gledalcev, ki so ob igrišču z umetno travo 
sp re m lja li tekm o Velen jčank p ro ti M ari
borčankam. Očitno dekleta še niso priprav
ljene na poletno pripeko in so zato prikazale 
milo rečeno slab nogomet, nedostojen prve 
slovenske lige.

Igra je večinoma potekala med obema kazen
skima prostoroma brez izrazitih priložnosti. Igral
ke so vse preveč poizkušale s samostojnimi akc
ijami, ki pa so se vse končale že po nekaj metrih. 
In ko so vsi že mislili, da se bo srečanje končalo 
brez zmagovalca, je naredil domači trener nera
zumljivo zamenjavo. Iz igre je potegnil eno redkih 
razpoloženih igralk in na tej tekmi steber 
obrambe, Brigito Žagar, in to v 81. minuti???!!! To 
darilo so gostje hitro izkoristile in z dvema za
detkoma do konca srečanja dosegle že drugo 
zmago v enem mesecu proti igralkam Rudarja. 
Lahko pa bi bilo tudi drugače, č e ...

Ekipa Rudarja je kolo pred koncem na dokončnem 
šestem mestu. V zadnjem kolu se bodo pomerile v 
gosteh z zadnjeuvrščeno Dornavo.

Matjaž Kovač

Vaša pošta



ŠPORTNA ZVEZA OBČINE NAZARJE

Ohranitev zveze
V občini Nazarje deluje šest športnih društev in 

štirje klubi. Za njihovo povezovanje in usklajevan
je dejavnosti športa v občini skrbi športna zveza. 
Pred dvema letoma je dejavnost zveze ponovno 
zaživela in danes dobro funkcionira. Na skupšči
ni so pregledali delovanje za leto 2007 in 2008 
ter v razpravi potrdili, da je bila ohranitev zveze 
pred dvema letoma prava odločitev.

Predsednik nazorske športne zveze Primož Jel- 
šnik je v poročilu o delu v zadnjih dveh letih pou
daril, da so bile realizirane vse glavne naloge 
zveze. Mednje sodijo povezovanje klubov in 
društev, organizacija občinskih tekmovanj ter 
priprava prednostnega seznama klubov in 
društev za prijavo na razpis za investicijska sred
stva v občini. Na tak način je lani investicijska 
sredstva prejela taborniška organizacija Rod So
točje, letos pa bo razpoložljiva sredstva prejelo 
planinsko društvo za obnovo koče na Farbanci.

Sprejeli so spremenjen statut in za naslednji 
štiriletni mandat izvolili dosedanjega predsedni
ka Primoža Jelšnika. Nadzorni odbor bodo izvoli
li na prvi seji predsedstva. Tudi za letos načrtuje
jo svoje delovanje na že ustaljen način, kakršnega 
podpira tudi župan občine Ivan Purnat, ki je na 
skupščini izrazil zadovoljstvo nad delovanjem 
zveze.

Fanika Strašek

prava odločitev

Primož Jelšnik je bil ponovno izvoljen za 
predsednika Športne zveze občine Nazarje.

( fo to :  F a n ik a  S t r a š e k )

PODROČNO PRVENSTVO POLICIJSKE UPRAVE CELJE V ODBOJKI NA MIVKI

Veliki pokal bo krasil vitrine 

mozirske policijske postaje
Novo sezono odbojke na mivki so v varpoljskem 

športnem parku otvorili varuhi reda Policijske up
rave Celje. Prvenstva v »Beach Volleyu« se je 
udeležilo kar enajst ekip policijskih postaj celjske 
regije vse od Rogaške Slatine do Logarske doline, 
športno druženje pa po besedah vodje organiza
cije Boštjana Cugmasa poleg tekmovalnosti krepi 
predvsem dobre odnose med sodelavci, ki so pri 
naravi njihovega dela še kako pomembni.

Po zanimivih obračunih v predtekmovanju so se v 
finalni del uvrstile ekipe policijskih postaj Velenja, 
Slovenskih Konjic in Mozirja.Slednjisovsami končni

ci izkoristili prednost domačega terenaters premiš
ljeno in učinkovito igro tako v polju kot na mreži pre
magali vso konkurenco ter zasluženo osvojili veliki 
pokal. Drugo mesto je pripadlo Konjičanom, stretjim 
pa so se morali zadovoljiti Velenjčani.

Tako tekmovalci kot glavni organizatorji iz Polic
ijske uprave Celje so bili na koncu izredno zado
voljni s samim potekom turnirja, organizacijo in 
predvsem ambientom, ki ga športni park v Var- 
poljah nudi. S predstavniki domačega drušlva so 
navezali stike za podobna srečanja tudi v bodoče.

Franjo Pukart

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Mladinci v boj 

za prvo ligo
Mladinska ekipa nazorskega košarkarske

ga kluba se bo v nedeljo v Športni dvorani 
Polzela potegovala za vstop v 1. SKL, najkval
itetnejše mladinskotekmovanje, ki je sestav
ljeno iz 16 ekip. Tako bo v sezoni 2009/10 v 
njem nastopalo devet najboljših iz sezone 
2008 /09 in sedem zmagovalcev drugega 
kroga kvalifikacij, ki se bo to nedeljo odvijal 
v sedmih krajih po Sloveniji.

Za Zgornjesavinjčane bo seveda zelo zani
miva skupina na Polzeli, kjer bo nazorska eki
pa v tekmah z domačimi Hopsi Polzela in ta
koj zatem z Domžalami skušala doseči na
jvečji uspeh v zgodovini KK Nazarje. Da želja 
ni čisto brez osnove, potrjujejo dejstva, daje 
skoraj polovica igralcev iz mladinske ekipe že 
zelo uspešno prestala ognjeni krst v članskem 
državnem prvenstvu v minuli sezoni, potem 
rezultati v mladinskem državnem prvenstvu v 
isti sezoni, ko so s 14 zmagami in šestimi po
razi zasedli 22. mesto v državi, in seveda prvo 
mestovprvem krogu kvalifikacij izpred 14 dni 
v Rogaški Slatini.

Tam so najprej v dramatični tekmi, ko so 
dvakrat uspeli uloviti zaostanek 15 točk, pre
magali novoustanovljeni klub Savinja iz Žalca 
s 84:79, nato pa še domačine Rogaško s pre
pričljivim rezultatom 88:54. Vsi igralci trener
ja Davida Zadravca in novega kapetana ekipe 
Petra Polčnika, ki je na tem mestu zamenjal 
Filipa Blatnika, taje edini iz lanske ekipe letos 
prekoračil starostno mejo 18 let, so zdravi, 
dobro pripravljeni za igro in razpoloženi za boj 
z zahtevnima nasprotnikoma.

Hopsi Polzela so bili v minulem prvenstvu 
23. in Domžale 11., kar kaže na to, daje možno 
pričakovati, da so vse tri ekipe v novi sezoni 
med seboj dokaj enakovredne in da bomo v 
nedeljo na Polzeli, na zadnji stopnici pred vs
topom v najvišji rang tekmovanja, priča 
ogorčenemu boju za eno prosto vstopnico, ki 
prinaša uvrstitev v prvo ligo. Nazarje Input igra 
svoji tekmi ob 10. in 12. uri.

Tomaž Križnik

FINALE DRŽAVNEGA PRVENSTVA V MALEM NOGOMETU

V Mozirju se obeta nogometni spektakel
Osnovna šola Blaža Arniča Luče bo v sredo,

27. maja, v športni dvorani v Mozirju gostila fi
nale državnega prvenstva v malem nogometu 
za dekleta. Za naslov državnih prvakinj se bodo 
poleg Lučank borile še osnovnošolke iz Spodn
je Idrije, Maribora (Tabor I), krono pa bodo sku

šale ubraniti Šentjernejčanke.
Vodja lučke ekipe in glavni organizator dog

odka Rajko Rudnik v Mozirju ob ljublja 
spektakel, ki ga bodo s kulturnim programom 
popestrili učenci z OŠ Luče. Otvoritev finala bo 
ob 10.45, začetni sodniški žvižg pa bo v dvo

rani zadonel ob 11. uri. V Mozirje ste torej va
bljeni vsi, ki radi spremljate dober nogomet. 
Morda boste z glasno spodbudo pomagali 
lučkim nogometašicam do drugega naslova 
državnih prvakinj.

Špela Robnik



Predpise moramo izvajati in se jim prilagajati, 
žal tudi «e so slabi!?

Upam, da mi avtor članka g. Vinko 
Poličnik v rubriki Pisma bralcev v št. 
SN 19 ne bo zameril, če še jaz do
dam nekaj dejstev in razmišljanj 
glede plačila in neplačila okoljske 
dajatve za odpadne vode. Z njegov- 
im člankom oz. razmišljanjem v 
njem se v celoti strinjam in pod
piram njegova prizadevanja v tej 
smeri. Bi pa rad nadaljeval glede 
reševanja oz. ne reševanja tega 
problema tistih lokalnih skupnostih 
-  občin, ki so pričele to okoljsko 
dajatev zaračunavati tudi občanom, 
ki niso vključeni oz. ne bodo vključe
ni v načrte razvoja občine na po
dročju odvajanja in čiščenja komu
nalne odpadne vode do leta 2015/
17. Namreč zaračunavanje in pora
ba teh sredstev je namenjena pred
vsem in samo za izvedbo omen
jenih načrtov povsod tam, kjer je to 
tehnično in ekonomsko upravičeno.

Že nekaj let se srečujemo prebival
ci naselij oz. delov naselij, ki ne 
bomo imeli do leta 2015-17 (večina 
še pozneje ne) možnosti, da bi lahko 
odpadne vode iz gospodinjstev

odvajali vjavno kanalizacijo, z prob
lemom plačila oz. neplačilom 
okoljske dajatve za odpadne vode - 
vodne takse, tudiztožbami, tako kot 
jih omenja g. Poličnik. Večina teh 
gospodinjstev že vrsto let plaču
jemo vodno takso oz. sejim zaraču
nava taksa za odpadne vode, če
prav republiški predpis (Uredba o 
okoljski dajatvi za onesnaževanje 
okolja zaradi odvajanja odpadnih 
voda - prečiščeno besedilo) od leta 
2007 omogoča občinam, da izloči
jo plačila takse zgoraj omenjenim 
naseljem. To vrstnih zapletov, 
pritožb in bojkotov neplačil je bilo na 
občini in JKP Gornji Grad kar precej 
in reševanje teh zadev se vleče že 
predolgo, zato takšno stanje meče 
slabo luč na vodstvo občine in 
komunalo kot celoto, posebno pa 
na njene organe in posamezne 
odgovorne osebe.

Naj takoj povem, da možnosti 
oprostitve plačila vodne takse prejš
nja uredba iz leta 1994 ni dajala 
lokalnim skupnosti, saj je izvajalce 
GJS odvajanje in čiščenja odpadnih

komunalnih voda zavezovala 
zaračunavanje vodne takse vsem 
gospodinjstvom občin, vendar se 
tega niso držali vsi izvajalci oz občine. 
Žalje preveč poslušna bila naša obči
na, tudi po moji zaslugi oz. takratnih 
svetnikov, kajti sankcij niso bile 
deležne ostale neposlušne občine.

Kot nam je znano, da je od decem
bra leta 2004 po veljavi nove uredbe 
in njenih sprememb ter dopolnil o 
okoljskih dajatvi za onesnaževanje 
okolja zaradi odvajanja odpadnih 
voda in v skladu z 5.,6.,7.,8. 
odstavkom 5. člena omenjene ure
dbe bilo izdano "Navodilo o postop
kih priprave predpisov ministra pris
tojnega za okolje o določitvi naselij ali 
delov naselij, ki do leta 2015 ne bodo 
opremljena zjavno kanalizacijo" vel
javnosti z dne 2.10.2006 dana 
možnost, da občine oz. izvajalci 
službe za odvajanje in čiščenje od
padnih voda dajo pobudo za dolo
čitev naselij oz. gospodinjstev, ki so 
lahko opravičeni plačila okoljske da- 
jatve -  takse za odpadne vode.

Zgoraj navedena uredba in navodi
lo določata vsebino dokumentov 
pobude, ki jo mora občina oz. izvaja
lec poslati na Ministrstvo za okolje,

nakar minister izda dovoljenje za 
izločitev omenjenih naselij za plačilo 
takse. Kolikor nam je znano, so 
določene aktivnosti vtej zadevi vsaj na 
naši občini in komunali že stekle, ven
dar po našem prepričanju to gre pre
počasi, saj že to, da mineva že tretje 
leto po veljavnosti omenjenih repub
liških predpisih in drugo leto po spre
jemu Odloka o odvajanju in čiščenju 
komunalne in padavinske vode na 
območju občine Gornji Grad, kije bil 
ob sprejemanju na občinskem svetu 
tolmačen kot pogoj za oprostev plači
la takse omenjenih gospodinjstev, 
kaže na neodgovorno reševanje te 
pereče problematike in nenazadnje 
tudi na togost republiških okoljskih 
predpisov, kijih omenja avtor članka 
predvsem razumevanje prilagoditve 
evropski regulacije teh zadev.

Z ciljem širšega zadovoljstva dela 
občanov z delom organov občine 
in njeno komunalo, mislim pred
vsem na našo občino in v imenu 
prizadetih občanov, želimo in upa
mo na čim prejšnjo rešitev, saj 
nekaj minulih let za to, da še ni re
šena zadeva je le preveč, za krivi
co in oškodovanje krajanov omen
jenih zaselkov, za nekaj kar nismo

Č R N A  K R O N I K A

• PRIJELI VLOMILCA
Mozirje: 11. maja okoli štirih zjutrajje bil dežurni policist obveščen, daje 

bilo v Mozirju vlomljeno v osebni avtomobil. Pri ogledu kraja kaznivega 
dejanja je bilo ugotovljeno, daje neznani storilec izvozila ukradel več pred
metov in gotovino v vrednosti 700 evrov.

Ob šestih zjutraj je bil dežurni Policijske postaje Mozirje ponovno ob
veščen o vlomu. Tokrat je bilo vlomljeno v lokal Fany na avtobusnem posta
jališču v Mozirju. Iz notranjosti so bili odnešeni registrska blagajna, ciga
reti in alkoholna pijača. Z ogledom kraja dejanja in z zbiranjem obvestil so 
policisti ugotovili identiteto storilca in ga istega dne prijeli.

• ODREJENO PRIDRŽANJE RAZGRAJAČA
Potok: 15. maja je občan v stanovanjski hiši v Potoku kršil javni red in 

mir. Po prihodu policistov seje vinjeni kršitelj umiril, izdan pa mu je bil plačil
ni nalog. Čez nekaj časa je dežurni policist ponovno dobil klic, da isti kr
šitelj zopet krši javni red, zato so policisti zoper njega odredili pridržanje.

• PRIDRŽAN DO IZTREZNITVE
Mozirje: 16. maja je patrulja mozirskih policistov odredila pridržanje za 

vinjenega voznika osebnega avtomobila. Rezultat preizkusa alkoholiziran
ost je bil 0,58 mg alkohola v litru izdihanega zraka. Voznik se z rezultatom 
ni strinjal. Zaradi tega mu je bil odrejen preizkus z etilometrom, ki pa je 
pokazal 0,62 mg/l.

• ZAGOREL TRAKTOR
Konjski vrh: 15. maja okoli 15. ure je v Konjskem vrhu zaradi napake na 

električni napeljavi zagorel traktor. Ogenj so pogasili domačini sami. Kljub 
hitremu posredovanju je na vozilu nastalo za okoli 2.000 evrov materialne 
škode.

• MOTORIST ZAPEUAL V SMRT
Ločja vas: 16. maja okoli 23. ure je prišlo izven naselja Lačja vas do trčenja 

med voznikom osebnega avtomobila in voznikom neregistriranega mo
tornega kolesa. Do nesreče je prišlo, koje 23-letni voznik motornega kolesa, 
ki je vozil v smeri proti Nazarjam, v blagem desnem ovinku zapeljal na nas
protni vozni pas in trčil v 22-letnega voznika osebnega vozila, ki mu je pripel
jal nasproti. Voznik motornega kolesa je zaradi hudih poškodb umrl na kraju 
nesreče. Voznik osebnega avtomobila je bil v nesreči lažje poškodovan.

Voznik motornega kolesa med vožnjo ni uporabljal zaščitne čelade, prav 
tako ni posedoval vozniškega dovoljenja za vožnjo motornih koles v cest
nem prometu. Vzrok za prometno nesrečo še ni popolnoma pojasnjen, zato 
je bil s strani policistov odrejen izredni tehnični pregled za motorno kolo.

Zaradi razjasnitve okoliščin prometne nesreče pozivamo voznika mo
tornega kolesa, kije v trenutku nesreče vozil skupaj z motoristom, kije umrl 
v prometni nesreči, in naj bi se po trčenju za trenutek ustavil in potem odpel
jal naprej, da se oglasi na Postajo prometne policije Celje ali pokliče na 
telefonsko številko 113.

• PREVEČ ALKOHOLA
Ljubno ob Savinji: 17. maja je patrulja Policijske postaje Mozirje na Ljub

nem odredila pridržanje zoper vinjenega voznika neregistriranega oseb
nega avtomobila. Rezultat preizkusa alkoholiziranosti je bil 0,80 mg alko
hola v litru izdihanega zraka.

• MANJŠI TRAVNIŠKI POŽAR
Tirosek: 18. maja vjutranjih urah je zaradi neprevidnosti pri kurjenju na 

prostem prišlo do manjšega travniškega požara v Tiroseku. Požar sta 
pogasila gasilca PGD Nova Štifta. Zgorelo je okoli sto kvadratnih metrov 
suhe trave in igličevja.



dolžni plačevati in z tem nismo v 
enakovrednem položaju z ostalimi 
občani in državljani.

Nazadnje še enkrat razumem, da 
veljavne zakone in predpise moramo 
izvajati in se jih držati, če hočemo biti 
pravna država, žal tudi če so slabi, ne

življenjski, nerazumljivi enako za vse 
itd., vendar odgovorne službe so 
dolžne spremembe upoštevati čim 
prej in v korist svojih občanov, saj so 
oni zaradi njih in ne obratno.

Niko Purnat 
Delce 2, Bočna

Kolesarji in dirke - kaj se sploh dogaja .
K pisanju naslednjega teksta so me 

spodbudila številna vprašanja, ki mi 
jih že dlje časa ljudje zastavljajo ob 
različnih priložnostih in sem jih ves
el, saj vidim, da zanimanje za tek
movalni kolesarski šport opazno nar
ašča tudi v naši dolini.

Večina vprašanj se nanaša na 
športne dosežke mojega sokrajana 
Erika Rosensteina in na moje lastne. 
Nejasnost izhaja iz tega, da tekmuje
va na dveh različnih področjih cest
nega kolesarstva. Erik se je odločil 
kariero gorskega kolesarja nadaljevati 
na cesti in sicer kot ultramaratonski 
kolesar. Že lani je uspešno nastopil na 
prvi izvedbi ultramaratonske dirke z 
nazivom Dirka okrog Slovenije - krajše 
DOS, letos pa je ravno ta konec tedna 
na drugi izvedbi te dirke svoj rezultat 
še izboljšal, za kar mu ob tej priložnosti 
tudi iskreno čestitam.

Jaz tekmujem na »klasičnih« cest
nih kolesarskih dirkah, kotjih pozna
mo že od samega začetka zgodo
vine teh športnih tekmovanj. V Slov
eniji je najprestižnejša prireditev na 
letnem koledarju Dirka po Sloveniji, ki 
bo potekala v mesecu juniju.

Torej zmedo povzročata besedi 
»okrog« in »po«! Kakšna pa je razlika 
sicer? Ultramaratonske dirke kole
sarji vozijo ločeno. Štartajo posa
mično, v enakomernih časovnih 
presledkih. Štartni vrstni red se 
izžreba po določenem ključu jakost
nih skupin, ki temeljijo na predhodnih 
dosežkih posameznika.

Pri dohitevanju in prehitevanju ni 
dovoljena vožnja v zavetrju - kolesar 
je odvisen izključno od sebe, edina 
taktika je pravilno razporejanje last
nih moči. Tekmovalca zaradi varnosti 
in oskrbe ves čas neposredno sprem
lja spremljevalno vozilo. Vozi se ne
prenehoma dan in noč oziroma ko

likor pač kdo zmore, z minimalnimi 
postanki - v skupni čas šteje vse - 
vožnja in postanki!

Proga je sicer razdeljena na etape 
s časovnimi kontrolami, ki so 
potrebne zaradi izračunavanja časa 
posameznikov, torej preglednosti 
dogajanja na dirki, saj neposrednega 
boja na cesti ni ali pa je bolj izjema. 
Zmagovalec je jasno tisti, ki najhitreje 
prevozi predpisano traso celotne 
proge.

Hitrosti so v primerjavi s klasičnimi 
dirkami bislveno manjše, napori pa 
predvsem zaradi pomanjkanja span
ca peklenski. Dolgotrajni napor pov
zroči številne poškodbe na najbolj 
obremenjenih delih telesa: koža zad
njice, rok, nog ..., na račun prisilne 
drže bolečine v sklepih, v hrbtu, 
mrtvenje rok in stopal... Trpljenje je 
sestavni del dogajanja in že za sam 
prihod do cilja je potrebna izredna 
volja. Po tovrstni telesni preizkušnji 
telo potrebuje relativno daljše čas
ovno obdobje za regeneracijo in zato 
je nastopov te vrste letno gledano 
manj. Najbolj znana dirka v svetu: 
Race Across America - RAM.

Tradicionalne klasične dirke za
jemajo vse oblike cestnega tekmov
alnega kolesarstva z bistveno razliko: 
tekmuje se vedno podnevi - neprekin
jeno se dnevno kolesari do največ 
dobrih 8 ur! Tekmovalci štartajo 
skupinsko, z ramo ob rami. Vsa 
spremljevalna vozila ekip so v ozad
ju - komunikacija poteka preko radi- 
ovez. Med dirko se vozi v medsebo
jnem zavetrju, kolesarji med sabo 
sodelujejo. Hitrosti so višje in doga
janje je bolj dinamično - v žaru 
neposredne borbe večkrat prihaja do 
padcev in zlomi ali odrgnine kot 
glavne poškodbe nastopijo hipoma, 
ne kot posledica dolgotrajnosti.

i
Dobnik Franc & Jani, s.p., Topolšica 104c, 3326 Topolšica

IZD E LA V A  N AG RO BNIH  SPOM ENIKOV, 

O K E N S K IH  P O LIC  in  g£ S8-k .3i i  

D R U G IH  IZ D E LK O V  IZ  K A M N A  ° * ,/ee<4 e

Obstaja moštvena taktika, s katero 
želijo posamezna moštva vplivati na 
potek dirke - jasno v svojo korist. 
Znotraj ekipe ima vsak posameznik 
svojo nalogo, pač glede na sposob
nosti in uspeh je rezultat skupinske
ga dela. Ni dovolj biti močan 
posameznik - imeti moraš dobro 
ekipo z načrtom dirkanja, ki deluje.

Ločimo enodnevne in večdnevne - 
etapne dirke. Toda tudi na večdnevnih 
etapnih dirkah kolesarji vedno vsako 
posamezno etapo štartajo skupaj - in 
prav vsak dan je dirka zase.

Na cilju se vsakodnevno razglasi 
zmagovalca dnevne etape, nato pa 
še vodilnega v skupnem seštevku. 
Sledijo še razglasitev vodilnih v točk
ovanju sprintov, gorskih ciljev, mladih 
kolesarjev in ekip. Ne glede na tip 
dirke je tudi tu uvrščen le, kdor prevo
zi progo v celoti od štarta do cilja - 
vsakdan.

Ni dovolj vzdržati, treba je biti tudi 
hiter in dnevno konstanten, kajti ome
jen je tudi čas, v katerem je potrebno

prikolesariti v cilj. V primeru prevelike
ga dnevnega zaostanka sledi dis
kvalifikacija - omenjeni pogoj je ve
likokrat resna težava za šprinterje na 
težkih gorskih etapah.

Večdnevne dirke lahko vsebujejo 
etapo s posamično ali moštveno 
vožnjo na čas. Skupni zmagovalec je 
na koncu lahko le vsestranski kolesar 
z odlično ekipo. Po več tisoč prevoženih 
kilometrih so časovne razlike izražene 
v sekundah in resnično šteje prav vsa
ka! O tem pa kdaj drugič.

Najbolj znane dirke tega tipa: Paris 
- Roubaix, Milano - San Remo (enod
nevne), Giro d'ltalia, Tour de'France, 
Vuelta Espana (večdnevne).

Upam, da mi je v grobem uspelo 
pojasniti razliko med Erikom in mano 
na športnem tekmovalnem po
dročju. Oba sva navezana na kolo in 
kolesarski šport- nobenemu ni lažje 
ali težje... le drugače.

Andrej Marovt Helešič 
Plac 20

3333 Ljubno ob Savinji

Rad si živel,
čeprav v življenju veliko 
si pretrpel.
Zdaj odšel si tja,
kjer ni več trpljenja in gorja.

V  S P O M I N

23. maja mineva 1 leto, odkar nas je zapustil naš dragi oče, 
stari oče in brat

F ran c UGOVŠEK
iz  Florjana

(23.10.1928-23.5 .2008)

Hvala vsem, ki s prijazno mislijo obstojite ob njegovem grobu in mu 
prižigate sveče.

Vsi njegovi

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640



Z a  r a z v e d r i l o

K r i z a

s e  s t o p n u j e

Žena gre k vratom, 
ker je  nekdo pozvo
nil. Ozre se 
možu in 
‘‘Dragi, ne 
vznem irja ti, 
tip, ki je  pripeljal pico 
je  tvoj finančni pla 
ner.”

Kaj je res že minilo 2 milijona 
let, odkar je propadel 

Wall Street?

P r e v e n t i v a

Jože vpraša pivskega 
bratca: “Zakaj si vzel dež
nik s sabo v gostilno, saj 
ne napovedujejo neviht?” 

“Kako naj pa vrem eno
slovci vedo, kaj vse se bo 
nam e zlilo, ko bom prišel 
pozno ponoči dom ov?”

Poimenovali smo ga Striček - po 
maminem bratu. N a  s o d i š č u

Ž i v e  s e s t a v i n e

Janezku kupijo želvo. Janezek 
je  ves navdušen: “Vau! Prvič v i
dim ž iv  ham burger!”

Sodnik vpraša Janeza: 
“Pa ste prepričani, da ste 
pokojnega zadnjič videli 
živega, ko je  padal s 14. 
nadstrop ja?”

S P O M L A D A N S K A  

A K C I J A

S ^ °

P o c e n i

O b o r o ž i t e  se  z  r o ž a m i

v  R o ž a m i  

c v e t o v

sm o levo izza 
ogla pri ovinku 

ceste Dveh krivin

n a j d r a ž j e !

Kupite sezonsko cvetje, Servis non-stop, 
ki uspeva skozi vse leto. rok garancije velja do vrat.

Naredite nam veselje Kupite dve - tud i tretjo
in si podarite rožo! vam  prodam o mi.

Im am o v se  • od  baldahinij 
do  beton ij

Pridite po znižane suprafinije, 
zv išane krišpinije, nategnjene 
taščine dušice, markacinije, 
rožentice, arzenije, pivolije, 
žgančice, trolončnice, 
d išeče sm rdljivke, flosrunike, 
flekastocvetne povijalke, 
grčaste krebuljice, šentjoštovke, 
naravne podivjanovke, 
dlakave kaktusinije, 
kosm ate dušice, 
razprostrte radodajkice, 
gorske potapljulje in še in še ...

AMD PRED NOVIMI IZZIVI
Vinko Poličnik, dirigent Avto moto društva Zgornje Savinjske do

line (desno): »Imamo več možnosti. Ob stoti obletnici AMZS včlani
mo vsaj sto novih članov, lotimo se trdega dela ali ustanovimo pevski 
zbor...«

Zbor članov: »Predsednik, za začetek gremo na malico!'

NAJPREJ DELO, POTEM JELO
Zlatko Štrucelj, šofer kamiona: »Zgornjesavinjčani smo se na šof

erskem tekmovanju v Ločici dobro odrezali. Predvsem zato, ker nis
mo pili, kar smo vozili.«



Portal Savinjska dolina m m

M I N I  S L O V A R Č E K :

AKADEM - grški junak (ime visokih šol)
ZIRC- mestece na Madžarskem 
ADENIN- sestavina nukleinskih kislin 
OPANOL- trgovsko ime za termoplastično maso 
ANAGNI- mestece pri Rimu v Italiji

^mihelska cesta 2 ,  

I Mozirje

^ unicir a f
GRAFIČNE STORITVE

D e lo v n i čas: 
o d  p o n e d e ljk a  do p e tk a  

8 .0 0 - 1 2 .0 0 , 1 3 .0 0 - 1 6 .0 0

T e l. :  8 3 9 - 5 0 - 8 0
info@unigraf.si

- grafično oblikovanje
- vezave vseh vrst

(d ip lom ske  naloge, sp ira lne , te rm o  ...)
- izdelava tiskovin 

(v iz itk , vab il, le ta k o v ...)

• Tisk na tekstil (m ajice, k a p e ...)
- plastificiranje
- sprejem zahval, čestitk in
malih oglasov za Savinjske novice

za brezplačni mali oglas do 10 besed v 22. številki SN

ime in priimek

naslov
NAROČ. ŠT.

J T T T 1

B A R V N O  

in  Č R N O B E L O  

F O T O K O P IR A N J E  

T IS K A N J E

lOiOiO.omS,ra£.Sl
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N a p o v e d n i k , O g l a s i , M a l i  o g l a s i
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Napovednik dogodkov

• Petek (22. maj), ob 16.30. Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Povodni mož v knjižnici___________

• Petek (22. maj), ob 18.00. OŠ Rečica ob Savinji 

Prireditev ob 30-letnici delovanja vrtca Mozirje in Rečica

•  Petek (22. maj), ob 19.00. Kulturni dom Mozirje.

Mavrični objem, kulturna prireditev Osnovne šole Mozirje

•  Petek (22. maj), ob 19.00. Šmartno ob Dreti (Račnek)

Podoknica Nedeljskega______________ ___________

• Petek (22. maj), ob 19.00. Galerija Štekl Gornji Grad

Odprtje razstave slikarke Mojce Kovač___________________

•  Sobota (23. maj), ob 7.00. Šmartno ob Dreti (Račnek)

Start 10. tradicionalnega pohoda na Goli vrh______________

• Sobota (23. maj), ob 8.00. Knjižnica Mozirje

Zaključek pravljičnih uric: Izlet v Logarsko dolino__________

•  Sobota (23. maj), od 9.00 dalje. Stara OŠ na Rečici ob Savinji

19. ocenjevanje zgornjesavinjskega želodca______________

• Sobota (23. maj), ob 9.00. Fašunova hiša na Ljubnem ob Savinji

Razstava vezenin ___  __ __

•  Sobota (23. maj), od 12.00 dalje. Mozirski trg

Gastronomsko in kulinarično tekmovanje v pripravi je d i___

•  Sobota (23. maj), ob 19.00. Športna dvorana Mozirje
Pomladanski koncert Godbe Zgornje Savinjske doline_______

• Nedelja (24. maj), ob 10.00. Športna dvorana Polzela. 
Košarkarska tekma ■ Hopsi Polze la : Nazarje Input (m ladinci)

•  Nedelja (24. maj), od 10.30 dalje. Logarska dolina (Hotel Plesnik)

Dan solarne mobilnosti ____

•  Nedelja (24. maj), ob 12.00. Športna dvorana Polzela.

Košarkarska tekma - Nazarje Inpu t : Domžale (m ladinci)____

• Torek (26. maj), ob 19.00. Galerija Mozirje 

Predstavitev knjige Zofije Mazej Kukovič: Voz na strmini

•  Sreda (27. maj), ob 10.45. Športna dvorana Mozirje

Finale DP osnovnih šol v malem nogometu za deklice_______

ŽIVAH -  PRODAM

Prodam kravo simentalko, brejo 9 mese
cev, težko 750 kg, pašna; gsm 031/515- 
112.
Prodam dve telici simentalki, pašni, breji (7 -  
8 mesecev); gsm 041/881-409.

Prodam bikca, Is., težkega 140 kg; gsm 031/ 
855-186.

Prodam bikca, čb., starega 1 teden; tel. 838- 
50-54.

Prodam bikca simentalca, težkega cca 160 
kg; oddam ovčji gnoj; tel. 03/583-51-15 -  
zvečer.

Prodam prašiče 25 -  150 kg, možna dosta
va; gsm 031/223-484.

Prodam dve kozi po 20 eur; gsm 040/512-
i i i .
Prodam ovce z mladiči ali jagnjičke; gsm 
041/616-463.

ŽIVALI -  KUPIM

Kupim bikce mesnate pasme stare do 10 dni; 
gsm 031/862-768, tel. 584-16-44.

Kupim kravo za zakol in bikce ter teličke -  
mesni tip; gsm 031/533-745.

ŽIVALI -  PODARIM

Podarimo pse mešančke med bernsko plan- 
šarko in zlatim prinašalcem -  oddaja julij; 
gsm 051/413-673.

DRUGO -  PRODAM

Prodam električni mešalnik za beton; gsm 
031/459-872.

Prodam cepljena, bukova drva; gsm 041/ 
642-647.

Prodam silažne bale ali menjam za bukova 
drva; gsm 041/263-667.

DRUGO -  ODDAM

Oddam zamrzovalno omaro (starejšo) -  
Gorenje; gsm 041/223-920.

VOZILA IN OPREMA

Prodam opel astro, letnik 1992, cena 500 
eur; tel. 584-53-54 -  zvečer 20. -  22. ure, 

Prodam opel agilo, prevoženih 25.300 
km; tel. 03 /584-34-44, gsm 041/848- 
590.

Prodam golf V 1.6, bencin, letnik 2006,

M O R D A  S T E  IS K A L I  P R A V  T O

STEKLARSTVO TAMŠE, MOZIRJE
Izdelava termopan stekla, okvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje 

stekla, suho cvetje v steklu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predel
ava starih okenskih kril, fuzija taljenja stekla, www.steklarstvo- 
tamse.com; gsm 031/305-532, faks: 03/839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje.

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041/606-376.

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.

MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV - POP TV 
IN A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A - pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p„ tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti. 

NEPREMIČNINSKA PISARNA V MOZIRJU VAM 
NUDI STORITVE

Posredovanje pri prodaji, nakupu in najemu, priprava pogodb in iz
vedba postopkov, cenitve in vpis nepremičnin v zemljiško knjigo.

BREMIS D.O.O., Posredovanje pri prometu nepremičnin, Cesta Františka Foita 2, 
Velenje, PE Mozirje, Na trgu 51, Mozirje; Gsm: 051/307-035 ali tel.: 839-56-50. 

POTREBUJETE PESEK  ALI GRAMOZ 
Nudimo vam pesek za zidavo, omet, estrihe in beton, drobljenec za 

drenaže ter gramoz za ceste; gsm; 041/651-196.
Terezija Burja s.p., Ter 69,3333  Ljubno ob Savinji.

NUDIMO VAM RAZNOVRSTNE STORITVE Z 
MATERIALOM

Centralno ogrevanje: montaža sončnih kolektorjev, toplotnih črpalk, 
peči na biomaso... Vodovod in odtoki: čiščenje odtokov in ostala man
jša hišna popravila. Splošna ključavničarska dela, popravilo strojev 
in različnih naprav. Gsm: 041/354-562 ali 041/354-528, e pošta: 
jmlinar@siol.net.

Pirčk inštalacije, Mlinar Jože s.p., Bočna 58a, Gornji Grad.

PRODAJA KOKOŠI IN PIŠČANCEV 
Nesnice grahaste, rjave in črne ter bele piščance za zakol, prodamo. 

Nakup 10 kom. - petelin brezplačno. Živali so redno cepljene, tel. 03/ 
547-20-70, gsm 041/763-800.

Kmetija Winter, Lopata 55 Celje.

IZDELUJEMO IN BRUSIMO NOŽE 
za kmetijske stroje, les in plastiko. Gsm 041/464-027.
Knapič d.o.o., proizvodnja in storitve, Grušovlje 24,3332 Rečica ob Savinji. 

HIDRAVLIČNE GIBLJIVE CEVI 
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmeti

jstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila... Gsm 041/354-505.
SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6 ,3332  Rečica ob Savinji. 

RAČUNOVODSKE STORITVE 
2 meseca brezplačno vodenje, dodatni popusti! 041/429-755.
ASU Suzana Urbanc Renko s.p., Ljubija 95 ,3330  Mozirje.

prevoženih 46.000 km, cena 12.500 eur; 
gsm 041/783-528.

Prodam motorno kolo, znamke yamaha 
250 yz cross, letnik 2006; gsm 041/726- 
788.

Za hondo hrv prodam zimske gume m+s, 
že montirane na platiščih, rabljene eno 
zimo; tel. 03/584-15-28, gsm 041/399- 
629.

Prodam alu platišča -  alesio z gumami 185/ 
70-13, cena po dogovoru; gsm 031/334- 
653.

KMETIJSKA MEHANIZACIJA

Prodam čelno kosilnico sip roto 250 f, malo 
rabljena; gsm 031/553-403.

Prodam rotacijsko kosilnico sip roto 170 d, 
staro 4 leta, po polovični ceni; tel. 583-52-73. 

Prodam obračalnik sip 330; gsm 041/783- 
513.

DELO

Iščem kakršnokoli delo (na kmetiji, v gozdu 
ali drugo); gsm 031/436-786 -  Darko.



M  banka celje
So stvari, ki jih lahko ponudi le dobra banka.

P O P U S T  

D O  -5 0  %

A K C I J S K A
P O  H I

P R O D A J A  
Š T V  A

10 % spomladanski popust za pohištvo iz rednega programa (dnevne 
sobe, spalnice, otroške sobe, pisarne, predsobe). Do odprodaje zalog 
akcijske cene do -50 % za opuščene izvozne programe.
Industrijska prodajalna programa Pohištvo • Lesarska cesta 10 • 3331 
Nazarje • Tel: (03) 839 3138 • www.gorenje-no.si • Delovni čas prodajalne: 
od ponedeljka do petka od 9.00 do 17.00, ob sobotah zaprto

www.gorenje-no.si
g o r e n j e

Steklarstvo Benda
BENGLAS d.o.o.
Loke  33, 3 330  M ozirje

0 3 / 8 3 9 - 4 5 - 1 0 ,  
0 3 1 / 3 0 2 - 1 2 1

KBEN o s
OKENSKI SISTEMI

ALI VAM  O K N A  NE TESN IJO ?
S  predelavo starih vezanih oken v termoizolacijsko 
izvedbo boste PRIVARČEVALI! Nastavimo tudi okna, 
ki so povešena ali se ne zapirajo kot bi se morala!

Ostala ponudba:
- izdelava termopan stekla
- vrtanje
- brušenje
- fazatiranje
- izdelava namiznih plošč
- uokvirjanje slik
- montaža na domu
- kratka čakalna doba

UGODNE CENE 
IN PLAČILNI POGOJI!

IZDELAVA IN MONTAŽA PVC OKEN, 
VHODNIH VRAT, SENČIL, ŽELUZIJ, ROLET.,

( Š E ) U g o d n e je  d o  n o v e g a  

s t a n o v a n ja  p o  v a š i  o s e b n i  m e r i

Samo za komitente Banke Celje pri stanovanjskem kreditu sedaj:
nom ina lna  obres tna  m era  - n iž ja  za  0 ,3  d o  0 ,4  o ds to tn e  to čke  
p rib ite k  pri re ferenčni obrestn i m eri - n ižji za 0 ,4  o ds to tn e  to č k e

Stanovanjski kredit in doba vračila po vaši osebni meri

> Izbirate lahko med kreditom z referenčno obrestno mero EURIBOR ali nominalno 
obrestno mero.

> Stanovanjski kredit z referenčno obrestno mero lahko najamete za dobo do 30 let, 
z nominalno obrestno mero pa do 20 let.

V kolikor še niste komitent Banke Celje, je zdaj pravi čas, da nam zaupate svoje 
finance in si na osnovi stanovanjskega kredita z znižano obrestno mero še ugodneje 
zagotovite novo stanovanje po vaši osebni meri. Posebna ponudba stanovanjskega 
kredita z znižano obrestno mero velja od 1.4. do 30.9.2009.
Več informacij najdete na: w w w .banka-celje .si



V  p e t e k ,  5 .  j u n i j a  2 0 0 9 ,  

o b  1 9 .  u r i  v  Š p o r t n i  d v o r a n i  M o z i r j e

Gostje bodo: Prireditev bo vodil Andrej Hofer
- Ansambel Lojzeta Slaka
- Tamburaški orkester Majšperk (letos prejeli zlato odličje)
- Ansambel Golte (Naj polka 2009)
-Ansambel Zapeljivke
- Suška banda
- Humorist Marjan Šarec
- Primož Zvir s prijatelji
V s to p n ic e  so  v  p re d p ro d a ji:
v  Zm ajev i v o tlin i, v Frizerskem  sa lonu Ana na L ju b n em  o b  Savinji, v Gostišču 
Cujež na Rečici o b  Savinji, v P iceriji 902 G orn ji Grad, na u redn iš tvu  Savinjskih /  
novic, v P iceriji P r'pek v M o z ir ju  /

. P o le g  v s a k e  v s t o p n ic e  V
k u p l j e n e  v  p r e d p r o d a j i  p r e jm e t e  

b r e z p la č n o  S IN G L E  Z G O Š Č E N K O ^

C ena v s to p n ic e : za odrasle  8 eur, za m la d o le tn e  5 eur, 
za predšolske o troke  pa je  vs to p  prost

C e lje  -  sk lad išče  
D-Per
7 /2 0 0 9

5000023791,21G O L A Z I J z
M O Z IR J A
N a  t r g u  p o d  l i p o

MOZIRJE
KARNEVALSKO

MESTO

1 .  n a g r a d a
PODALJŠAN VIKEND PAKET NA OTOKU PAŠMANU 

ZA 2 OSEBI
*\maciia na*

azilika
M irko P o lja k  direktor 

Sv.Ivan 5, Biograd N/M 
T e l . :0 0 3 8 5  9 1  8 8 5  8 8 0 6

K d a j  ?  s o b o t a * 2 3 .  m a j  ‘ o b  1 2 . 0 0  u r i ‘

O d p r t o  t e k m o v a n j e  z a z n a j  b o l j š e g a  k u h a r j a  g o l a ž a  

, Z g o r n j e  S a v i n j s k e  d o l i n e  2 0 0 9  

%  P O V E J  N Ä P R E J » !  '  ^


